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Praznovanje zaključili 
s podelitvijo priznanj in plakete

Pavlina Čačič, Anton Fakin, Marjan Korže, Franc Bezjak in Rajko Bogme po podelitvi občinskih priznanj.

udi letos so pričeli občinsko praznovanje 
športniki. V športno - tekmovalnem progra

mu so se tako pomerili v košarki, v nogometu, v 
odbojki, v gasilstvu, v raznih igrah, v teku in v 
vzpostavljanju radioamaterskih zvez na 145 MHz 
področju.

Družili smo se tako rekoč na vseh prireditvah, pa vendar so 
se naši občani srečali tudi na treh delavnicah, in sicer: likovni, 
literarni in delavnici o odnosu do bolnika. Prijetno in dru
žabno je bilo tudi na praznovanju 80 letnice delovanja Lovske 
družine Dravinja Majšperk, na družabni prireditvi “Večer glas
be, športa in zabave”, na srečanju starejših občanov in sreča
nju predšolskih in šolskih otrok ter na dobrodelni prireditvi 
“Za prvo paleto cigla za novo OŠ v Majšperku.”

Pomembne pa niso samo te prireditve. V 16 dneh prazno
vanja smo odprli tudi pomembne investicije za naše občane in 
našo občino. Te pa so: nov župnijski dom v Majšperku, betoni
rana cesta Grdina - TV repetitor, modernizirana cesta Spodnja 
Sveča - Dežno - Rabuda, modernizirana cesta Preša - Novak, 
modernizirana cesta Vrhe - Brezje - lovski dom z odcepi, 
modernizirana cesta Vila - Podlože - Murat, modernizirana 
cesta Ptujska Gora - Zolar, obnovljen dom krajanov Stoperce, 
preplaščeno igrišče v Stopercah in cestna razsvetljava v 
Stopercah ter razsvetljava na igrišču Podlože.

Svetniki pa so potrdili dobitnike priznanj in plakete. Pode
litev je bila izvedena na osrednji svečanosti ob 6. občinskem 
prazniku, kjer je potekal kulturni program s slavnostnim nago
vorom župana. Nato pa se je nadaljevala zabava z ansamblom 
SHOW BAND KLOBUK.

Nataša Mohorko
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Lt) i>3 yšmj 30 mipjilri molb mm
-O ledno gledamo in razmišljamo za 

naprej, prav pa je, da se včasih 
tudi ustavimo in pogledamo nazaj. Pred 
štirimi leti sem kot kandidat za župana 
zastavil program dela in danes z veseljem 
ugotavljam, daje v celoti uresničen v vseh 
tistih zadevah, ki so v pristojnosti občine. 
S pomočjo države in občanov smo naredili 
celo več, kot pa smo si upali zastaviti.

CESTE IN VODOVODI

DRUGE INVESTICIJE

Veliko kilometrov cest je dobilo asfaltno prevleko 
v zadnjih štirih letih. V zadnjem letuje to bilo kar na 
sedmih lokacijah. Z novimi cestami smo 
vsi skupaj pridobili boljšo povezanost in 
varnejšo vožnjo med našimi kraji. Na 
predlog občanov sem tudi imenoval 
člane gradbenih odborov v Podložah,
Medvedcah in Sestržah za realizacijo 
preplastitve ceste Podlože - Sestrže, kjer 
pričakujem, da bomo v kratkem uspeli 
podpisati pogodbo za dvoletni projekt z 
državo, s katerimi bomo lahko izvedli ne 
samo 2 km, kot je bil plan za letošnjo 
leto, ampak dvakrat več. Ne smemo poz
abiti na izjemno delo, ki ga opravljajo 
gradbeni odbori za te številne ceste in 
mostove ter vodovode, ki so bili zgrajeni 
v tem času Položenih je bilo veliko vodo
vodnih cevi za nove hišne priključke.
Človek, ki ima že dalj časa vodo, je že 
skoraj pozabil kakšno veselje je to, ko ti 
je zagotovljena zadostna količina vode 
za normalno življenje. To so velike inve
sticijska vlaganja, ki jih nikdar ne bi bilo 
možno uresničiti občanom, če ne bi tu 
bilo ogromnega finančnega prispevka 
občine in tudi vključenih državnih sred
stev. Predsedniki in člani gradbenih 
odborov so prevzemali delo usklajeval
cev za samo investicijo med občino in 
občani. Skrbeli so za organizacijo zbi
ranja denarnih sredstev, odstopnih izjav 
za zemljišča in organizirali prostovoljno 
delo s ciljem poceniti investicijo. Zahva
la gre tudi gospodinjam in organizator
jem zaključkov posameznih investicij, 
katerih ni bil samo cilj otvoritev in za
hvala vsem, ki so kakorkoli pomagali, 
ampak je to bil svojevrsten in nepozaben 
zgodovinski dogodek za ta kraj, ki bo 
sigurno ostal v spominu vsem, ki smo se 
lahko veselili nove pridobitve.

varno za vzorno urejen trg na Ptujski 
Gori. Z javno razsvetljavo smo izboljšali 
varnost in polepšali središče Majšperka 
in Stoperc. Večjo vzdrževalno delo in 
nabavo potrebne opreme smo opravili v 
domu krajanov Stoperce. Novo podobo 
dobiva dom krajanov na Ptujski Gori, 
kjer bodo poleg prostorov za društva 
zagotovljena tri nova stanovanja.

DELO IN INVESTICIJE 
DRUŠTEV

Uspelo nam je urediti pokopališča z 
preureditvijo vežic. Veliko pohval dobi-

Ne samo, da se lahko pohvalimo s 
številnimi društvi, predvsem je važno, 
da smo lahko ponosni na njihovo delo. 
Društva izvajajo tudi posamezne investi
cije za potrebe svojega delovanja. Veliko 
je bilo tega vlaganja, veliko sponzorjev, 
prostovoljnega dela in zato je prav, da se 
je tudi povsod občina vključevala s 
finančnimi sredstvi.

Prav tako pričakujem, da bo SKD Se
strže pospešilo z deli na domu v Sestr
žah, saj še niso izkoriščena sredstva, ki 
so namenjena v letošnjem proračunu 
občine za dokončanje te investicije. Po
sebni poudarek dajemo gasilskim dru
štvom kot humanitarnim društvom, ki 
skrbijo za požarno varnost in drugo. Re
dno jim zagotovljamo finančna sredstva 
za delovanje. Za obnovo domov in opre
me ter avtomobilov je občina zagotovila 
50 % denarja. Za nabavo novega gasilne
ga vozila za osrednjo društvo Majšperk, 
pa je v proračunu občine Majšperk zago
tovljenih kar 18 mio ali 60 % vrednosti 
investicije. Poleg PGD na področju hu
manitarnega dela veliko nalog opravijo 
krajevne organizacije rdečega križa in 
župnijski karitasi ter drugi posamezniki, 
ki za opravljeno delo niso finančno 
nagrajevani. V občini finančno podpi
ramo le njihove večje akcije.

VERSKE SKUPNOSTI

Največje skupnosti v občini so verske 
skupnosti, saj tri župnije vključujejo v 
svoje delo večino našega prebivalstva.

Čeprav večino sredstev za posamezne 
investicije zagotovijo s svojimi farani 
sami, se je pri večjih investicijah vključi
la tudi občina s svojim deležem.

DRŽAVNE INVESTICIJE

Za investicije, kjer večinsko obvezo 
prevzema država smo zagotavljali po
trebne izjave lastnikov zemljišč in drugo' 
tako do sedaj lahko rečemo, končno smo 
obe regionalni cesti v celoti asfaltirali in 
zgradili nove mostove. Čakamo še na 
most v Spodnji Sveči, kjer je že vse pri
pravljeno za gradnjo.

Tudi za nadaljnjo urejanje Dravinje 
smo s strani občine zagotovili vse za pri
dobitev nove dokumentacije ureditve 
tega vodotoka, in upamo, da bo ta inve
sticija vključena v državni proračun, saj 
je to v celoti obveznost države.

NOVA ŠOLA

Končno nam je ministrstvo za šolstvo 
odobrilo programsko zasnovo za novo 
šolo, ki je bila tudi predstavljena na ob
činskem prazniku. Tečejo zadnja uskla
jevanja za večjo telovadnico in knjižnico 
za potrebe naših občanov. Večina zeim 
ljišča je odkupljena po primernih cenah. 
Podpisal sem pogodbo za ureditev križi
šča v središču Majšperka. Z novim križi
ščem bomo dobili tudi odcep za cesto 
proti novi šoli.

ZA KONEC

Veliko bi bilo še za povedati, kaj vse 
smo delali in kdo vse je sodeloval. Za 
pohvale, ki jih dobivamo za uspehe gre 
zahvala vsem, ki ste sodelovali in mi 
pomagali in to: najprej članom občin
skega sveta, ki so moje zamisli do
polnjevali in potrdili s sklepi, občinski 
upravi, ki je pomagala pri izvajanju za
stavljenih ciljev in vseh, ki ste kakor
koli sodelovali. Zato lahko upravičeno 
zaključim: “SKUPAJ SMO MOČNEJŠI 
IN BOGATEJŠI, A DOSEŽENI USPEHI 
SO USPEHI NAS VSEH.”

Franc Bezjak, župan
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Iz govora župana ob 6. obiinskem prazniku

a tiste, ki niste imeli možnosti, da bi bili z 
c^Z^nami na osrednji svečanosti, povzemamo 
nekaj misli iz govora župana.

Uvodoma je župan pozdravil vse občane in goste, med 
katerimi so bili poslanec državnega zbora, državni svetnik ter 
župani in podžupani sosednjih občin. Nato pa je nadaljeval: 
“Ob izteku osmega leta delovanja naše občine ter drugega 
mandata dela občinskega sveta in župana, smo skupaj priso
tni na osrednji prireditvi 6. občinskega praznika, katerega je 
osrednja misel ali slogan “SKUPAJ SMO MOČNEJŠI", ki ga 
vidimo zapisanega nad odrom.

Ne, ni slučajno, saj, če ne drugo, dela in investicije, ki so 
končane od zadnjega občinskega praznika, potrjujejo to osred
njo misel. In tako smo v tem zadnjem letu končali kar osem od
sekov cest, v skupni dolžini 5,415 km. Veliko sredstev je vlože
nih v Vodovodni sistem Majšperk, pri katerem sodelujemo tri 

^ občine. Zaključna dela, ki so bila končana v letošnjem letu, so 
vredna 93 milijonov SIT. Obnovljenega doma krajanov in 
razsvetljave so se veselili v Stopercah, prav tako pa so se novih 
pridobitev veselili tudi športniki v Stopercah in v Podložah.

Ne smemo pa mimo humanitarne akcije, ki je bila peljana 
v sodelovanju s Karitasom iz Majšperka, “Vodovod in kopalni
ca za slepega invalida Maksija".

Pa vendar so slišana vprašanja: “Kaj pa se v Majšperku 
sploh delal” Ob obilici opravljenih del, ob skupnih uspehih, ki 
prinašajo novo in boljše življenje, včasih kar pozabimo, da 
smo marsikaj vendar naredili s skupnimi močmi. Pa vendar še 
nam manjka veliko. Res pa je tudi, da vsega, kar je potrebno, 
ne moremo narediti kar čez noč.

O delovnih uspehih delovanja občine je bilo že v uvodu dovolj 
zgovorno povedano, kajti v povorko so bili vključeni vodji posa
meznih gradbenih odborov, torej ljudje oziroma naši občani, ki 
jim je bilo mar, kako bo, kajti s svojim vestnim delom in zago
nom smo skupaj pomagali graditi naš boljši vsakdan. Ti so 
veren dokaz, da opravičeno rečemo “SKUPAJ SMO MOČNEJŠI".

) Ob vsem tem pa moramo tudi poudariti, da je nemajhen 
prispevek za vse te delovne uspehe delo maloštevilčne občinske 
uprave. To so ljudje, delavci, ki so sicer za svoje delo plačani, a 
vendar mnogo tega naredijo tudi izven delovnega časa. Za vse 
začrtane naloge pa so dobile podporo tudi na občinskem svetu.

Ob vsem tem pa moramo poudariti, da marsičesa ne bi bilo 
narejenega, če ne bi bilo pomoči države in njenih institucij. 
Moram pa tudi poudariti, da je država namenjena državlja
nom, nam torej, kajti, če je sama sebi namen izgubi svoj smisel 
in namen. Država bi naj bila kakor mati, ki ji je glavna skrb 
družina, otroci, pravzaprav skupna blaginja in enakost vseh 
državljanov.

A letos pa skoraj žal moram reči, da je država kakor mačeha, 
predvsem, kar se tiče nas Haloz. Obljubljenih in pripadajočih 
sredstev za kanalizacijo in vodovod v letu 2002, ki bi jih po štiri
letnih programih, ki so bili predloženi državi pred večimi leti in 
za katere je teklo normalno financiranje po terminskem planu v 
prejšnjih letih, letos ni. Pa vendar, kanalizacija je v zaključni 
fazi, gradbeni odbori za nadaljevanje vodovoda proti Janškemu 
Vrhu pa lahko dvignejo pogodbe, saj sem že podpisal pogodbo za 
izdelavo projektne dokumentacije na razpis PHARE programa za 
sredstva Evropske unije in posledično tudi iz države, ki jih 
pričakujemo v naslednjem letu. V kolikor pa teh sredstev ne bo,

bo občina pač to investicijo sama končala, saj še ima iz te inves
ticije del terjatev pri drugih lokalnih skupnostih.

Ne morem pa mimo dogodka, ki je v ponos nam, kraju in 
Občini Majšperk. To je projekt, ki je v času delovanja občine 
največji projekt, pri katerem je sodelovalo največje število obča
nov, seveda tudi z največjim finančnim prispevkom in z naj
večjim številom prostovoljno opravljenih ur, in to je nov župnij
ski dom, ki je bil v okviru tega občinskega praznika predan 
svojemu namenu.

V času gradnje so nekateri dvomili o pravilnosti koriščenja 
občinskih sredstev tudi za ta namen in s tem sprožili kontrolo 
Republike Slovenije, Ministrstva za finance, kije opravilo kon
trolo zakonitosti in namenskosti uporabe sredstev, ki jih je 
Občina Majšperk prejela iz državnega proračuna ter po eno 
tedenskem pregledu vse dokumentacije, zapisala: “Inšpektor 
pri pregledu ni ugotovil nepravilnosti. ”

Gradbeni podvig izgradnje Župnijskega doma in ureditve 
okolice, je tisti, ki odmeva daleč okoli. Vendar je bistvo v tem, 
da smo zmogli skoraj nemogoče, premagali vse težave in s tem 
tudi potrdili današnji slogan “SKUPAJ SMO MOČNEJŠI”.

Takšen način dela prinaša novo upanje v te naše, včasih 
skoraj od vseh pozabljene Haloze. Takšno medsebojno sodelo
vanje za skupni interes in korist kraja, nam vliva novih moči 
in upanja, da se bo boljši jutri začel že danes, da smoga v novi 
občini začeli ustvarjati vsi skupaj.

Za vse to, kar smo skupaj naredili, izrekam vsem, ki ste 
kakorkoli pomagali - ISKRENO HVALA.

In jutri, kako bo jutri1
Nekaj investicij je še v teku, za nekatere v naslednjem letu 

sem že podpisal določene pogodbe. Kot veste mojo navado, o 
tem javno ne govorim. Kako bo teklo delo v Občini Majšperk 
naprej je odvisno od ljudi, katerim bo zaupana ta naloga na 
volitvah. Pa vendar so nekatere stvari že globoko začrtane in se 
jih ne bo moč izogniti v nadaljnjem delu.

Na najbolj pogosto vprašanje: “Kaj pa je z novo šolo?” pa je 
vseeno prav, da občanom dam jasen odgovor.

Od leta 1999 smo čakali na potrditev programskih projektov. 
Čeprav je zavlačevanje pristojnega ministrstva bilo neupravi
čeno, verjamem, da bodo sedaj ostale zadeve tekle normalno.

Vlada Republike Slovenije je že sprejela sklep o sredstvih, ki bi 
jih naj prihodnje leto namenila za izgradnjo te šole. Nova šola bo 
po sedanjih ocenah stala čez 850 do 1000 milijonov tolarjev. 
Velika je ta obveznost tudi za občino, pa vendar smo na to

(Nadaljevanje na naslednji strani)

Prisotni so ostrmeli, ko smo razkrili "sliko nove šole" in jo pozdravili z aplavzom.
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"Hvala Bogu in Vam - dobri ljudje"
e besede so bile zapisane na spominski podo
bici ob zaključku del in blagoslovitvi novega 

župnijskega doma v Majšperku. Res, bil je dan, ko 
smo se lahko s ponosom ozirali na opravljeno delo. 
Mnogi gostje in znanci, ki so bili prisotni na tej 
slovesnosti, so občudovali novo stavbo. Tisti, ki so 
kdaj gradili, vedo oziroma so vedeli, koliko truda 
je bilo potrebno vložiti, v opravljeno delo.

Slovesnost in blagoslov je opravil mariborski škof, dr. Franc 
Kramberger, ob sodelovanju dekanijskih duhovnikov. Množica 
ljudi, ki je prisostvovala, je z zanimanjem spremljala prireditev 
in sam potek blagoslova. Pozorno smo prisluhnili besedam 
škofa, ki je z navdušenjem nad opravljenim delom, poudaril 
pomen in namen novega župnijskega doma.

Z občudovanjem je govoril o trudu in nesebičnem delu, ki so 
ga mnogi opravili. Še posebej je poudaril nesebično prosto
voljno opravljeno delo.

Tudi dekan, Rudi Koželnik, je povedal, kako so vsi ob 
začetku gradnje dvomili v uspešnost, da bi zmogli to delo. “Zato 
je še danes toliko večje veselje, ker vam je uspelo, kar se je 
zdelo nemogoče,” je poudaril. Veselje pa so z nami delili še 
ostali dekanijski duhovniki.

Sam obred maše in blagoslov pa so z ubranim petjem spre
mljali domači pevci pod vodstvom zborovodja, Jožeta Jagra. 
Slovesnost pa je še povzdignila godba na pihala iz Markove.

(Nadaljevanje s prejšnje strani)

pripravljeni, saj računam, da bo za ta namen že iz letošnjega pro
računa ostalo neporabljenih sredstev čez 100 milijonov tolarjev.

Nova šola in spremljajoči objekti pomenijo nov začetek in upa
nje za Haloze, za Občino Majšperk in za vse tukajšnje prebivalce.

Kakšna bo naša lepotica, lahko vidimo tukaj na levi 
strani pred odrom. ”

Govor župana je bil prekinjen z bučnim aplavzom vseh priso
tnih, ki so, eni stoje, drugi pa s solzami pozdravili našo lepotico.

“Rad bi se še enkrat zahvalil vsem, ki ste kakorkoli poma
gali v tem obdobju našega skupnega dela, ki je za nami. 
Hvala za vaša mnenja, predloge, spodbude in nesebično delo.

Morda sem se komu zameril ali nisem bil vedno dovolj ja
sen, vendar zagotavljam, da meje pri svoji načelnosti in odlo
čnosti vedno vodila samo želja za skupno dobro, za spošto
vanje zakonskih določil in interesov nas vseh, ki tukaj živimo.

Hvala vsem društvom, posameznikom, vsem tistim ki smo 
skupaj pripravljali prireditve ob 6. občinskem prazniku.

Ob 6. občinskem prazniku še enkrat vsem skupaj iskrene 
čestitke v vlogi župana.

Pohvale, ki jih dobivam kot župan, ki jih dobivamo vsi 
občani za kar smo storili, vedno lahko opravičimo z našim 
delom, in seveda lahko rečemo: “SKUPAJ SMO MOČNEJŠI”. ”

(N.M.)

Po maši in blagoslovu je sledil kulturni program in pa seve
da govori, zahvale in priznanja za opravljeno delo.

Trak, ki je simbolično zapiral vhod v novo stavbo, so ob 
koncu prerezali: mariborski škof dr. Franc Kramberger, s 
strani Občine Majšperk, župan Franc Bezjak in pa domači 
župnik Janko Frangež. Temu je sledil ogled notranjosti novega 
župnijskega doma.

Kot se za tako slovesnost spodobi, je bila pripravljena tudi 
pogostitev za vse, ki so se udeležili slovesnosti. Pogostitev je 
bila v šotoru na župnijskem vrtu, pripravili pa so jo člani župnij
skega pastoralnega sveta in župnijska Karitas ter Člani KUD 
Majšperk.

Pozno v noč se je raztegnilo slavje in družabno srečanje.
Razšli smo se v poznih večernih urah, utrujeni, a vendar 

srečni in zadovoljni, ker smo mnogo naredili za skupno dobro, 
za kraj in dali s tem novega upanja in poguma občanom.

Ni vse tako slabo, kot je izgledalo, veliko dobrega je bilo sto-^^ 
rjenega in stavba bo prinašala samo dobro za kraj in za ljudi v^F 
njem. Temu pa je tudi namenjena.

Zato res iskreno: “Hvala Bogu in vam - dobri ljudje.”
Janko Frangež s sodelavci ŽPS

Torta v obliki župnijskega doma.
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Je bela testa uglajeaa, skoz' telo vas napravljena

___Cl/ako lepo je, če se uresničijo dolgoletne
O^/Vželie, vemo prebivalci Spodnje Sveče. 
Neizmerno smo si želeli boljšo cesto. Dogovorili 
smo se za akcijo. Zavedali smo se, da brez pomoči 
občine tega ne bomo mogli uresničiti. Z vprašanji 
in prošnjo smo se odpravili do župana Franca 
Bezjaka. Podprl nas je v naših prizadevanjih in 
dela smo se lotili z vso resnostjo.

Sklicali smo sestanek in na njega povabili vse uporabnike 
ceste iz zaselka. Imenovali smo gradbeni odbor in že začeli 
zbirati denar. Denar smo zbirali leto in pol na posebnem žiro 
računu. Žal se nam pri tem niso pridružili vsi uporabniki

ceste. V tem času

Anico Tac/ga /e na šaljiv način opisala potek 
dogodkov modernizacije ceste.

smo imeli tudi 
več sestankov.
Dobili smo že tu
di predračun in
vesticije, ki je bil kar visok. Dogovorili 
smo se, da ga lahko znižamo z lastnim 
delom. Opravili smo številne delovne 
ure. Strojna dela smo zaupali Jožetu 
Žolgerju, ki je delo opravil v dogovorje
nem roku. Bližal se je dan končne mo
dernizacije ceste in s tem tudi svečane 
otvoritve. To smo opravili 4. septembra 
2002. Predsednik gradbenega odbora, 
Janez Fakin ml., je v svojem govoru 
opisal potek dela.

Nato nas je nagovoril župan Občine 
Majšperk, Franc Bezjak. V svojem go
voru je poudaril, da je vesel, ko se prebi
valci odločajo za kakršnokoli izboljšavo 
v kraju in po danih možnostih finančno 
podprejo investicijo. Nastopil je trenutek 
otvoritve ceste s prerezom vrvice, ki ga

Vrvico so prerezali Vili Korže, župan Franc Bezjak, Janez Fakin ml. in 
Feliks Taciga.

je opravil župan ter člani gradbenega 
odbora. Otvoritev so popestrile s petjem 
ljudske pevke iz Stoperc in domačin, 
harmonikar, Slavko Fakin. Ker pa 
želimo, da bi se vozili po tej cesti srečno, 
smo zaprosili za blagoslov župnika 
Janka Frangeža iz Majšperka. Odločili 
smo se, da se ta večer ne bomo vozili, 
zato smo nazdravili z dobro vinsko 
kapljico in se ob pogostitvi ter pogovoru 
zadržali pozno v noč. Za ta trenutek se 
zahvaljujem vsem, ki so nas v tem pod
prli: občinskemu svetu, gospodu županu 
in sponzorjem. Želimo srečno in varno 
vožnjo tudi tistim, ki niso hoteli sodelo
vati pri naših prizadevanjih.

Anica Taciga

I času 6. občinskega praznika Občine Maj- 
^Jy šperk smo se krajani Preše v četrtek, 5. 

septembra veselili otvoritve modernizirane ceste, 
odseka Preša - Novak. S strani uporabnikov ome
njene ceste je bil, 8. septembra 2001, kasneje pa še 
s strani Občine Majšperk imenovan gradbeni od
bor, ki sem ga vodil. Pomagali pa so mi: Avguština 
Sovec, Drago Tominc in Miran Vinkler.

Gradbeni odbor ni miroval, ampak je začel takoj z delom. 
Prva finančna sredstva so bila nakazana na račun že 28. janu
arja 2002. Zraven 1.469.500,00 SIT in nekaj gradbenega mate

riala, smo izvedli še preko 320 ur prostovoljnega dela. Tako 
smo občani sami pripravili spodnji ustroj omenjene ceste. Vsa 
strojna dela nam je izvajal Jože Žolger, s.p., kateremu gre tudi 
velika zahvala. Za izvedbo asfaltnih del pa je poskrbela
Občina Majšperk.

Vsa dela so potekala v sproščenem vzdušju. Prav veseli in 
sproščeni smo se 5. septembra 2002 zbrali na sredini 275 m 
dolge asfaltirane ceste. Harmonikar Viktor in moški pevski 
zbor iz Majšperka nam je slovesno naznanil začetek 
otvoritve. Po pozdravu vseh prisotnih nas je lepo od točke do 
točke povezovala Avguština Sovec. Nekaj besed o nastanku

(Nadaljevanje na naslednji strani)
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S simboličnim darilom so se zahvalili tudi 
župniku Janku Frangežu.

Pri prerezu vrvice so sodelovali: predsednik gradbenega odbora Jožef Novak, župan Franc 
Bezjak in najstarejša gospodinja ob cesti Milena Jeza.

omenjene ceste sem spregovoril tudi sam. Nato je prevzel 
besedo župan Občine Majšperk, Franc Bezjak, navedel je 
nekaj svojih podatkov o gradnji in investiciji omenjene ceste. 
Ob pomoči župana, Franca Bezjaka sva z najstarejšo gospo
dinjo ob naši cesti Mileno Jeza prerezala trak. Po slovesno 
prerezanem traku nam je ob lepih mislih in besedah majšper- 
ski župnik, Janko Frangež, cesto tudi blagoslovil.

Za prijeten zaključek so poskrbele naše gospodinje, ki so 
pripravile skromno zakusko, pa tudi kozarec domačega ni 
manjkal. Ljudski godec Viki in moški pevski zbor iz Majšperka 
so poskrbeli za prijetno vzdušje pozno v noč.

Hvala vsem, ki ste prispevali svoj delež za razvoj kraja 
Preša!

Jožef Novak

Naselje Vrhe - Brezje proslavlja
r~T\ etkovo popoldne se je počasi že prevešalo 

v večer, a je sonce še vedno z vso svojo 
močjo pošiljalo žarke na zemljo. Verjetno je bilo 
tudi samo radovedno, kaj se dogaja na Vrhah. 
Vedno več ljudi se je zbiralo na križišču, kjer sta 
brezi ponosno držali trak, ki je bil napeljan preko 
ceste. Sredi ceste je bil postavljen mikrofon, okrog 
pa so kamere in fotoaparati prežali na svoje žrtve.

Rahlo napetost, ki jo je bilo čutiti v zraku, sta s svojo poskočno 
melodijo brž pregnali dvojčici Vesna in Vlasta z Janezom. In 
nato se je po zvočniku zaslišal glas: “Spoštovani gostje! V imenu 
gradbenega odbora in vseh vaščanov vas prav lepo pozdravljam 
na otvoritvi prenovljene ceste Vrhe - Brezje - Lovski dom z odcepi". 
Takrat je še soncu postalo jasno, zakaj tak živ-žav.

Zadnje dni so nam cesto zapirali stroji in pogosto smo čakali 
za volanom, da so nas spustili mimo, ali pa smo pot nadaljevali 
kar peš. V petek smo cesto zopet zaprli, a je bila razlika s prej
šnjimi dnevi očitna. Zaradi zaprte ceste se namreč nihče več ni 
jezil. Vse skupaj pa se je začelo že veliko prej, preden je na 
cesto zapeljal prvi stroj. Vsi smo se strinjali, da o celotnem 
poteku obnove največ ve predsednik gradbenega odbora, zato 
smo Jakoba Peršuha tudi najprej povabili pred mikrofon.

Vsi člani gradbenega odbora pa so si prizadevali, da bi v 
svoj projekt vključili tudi mlade, saj pravijo, da na mladih svet 
stoji. Mi smo dela na cesti prepustili svojim staršem, sami pa 
smo pomagali pri pripravi otvoritve. Vabilu k sodelovanju se je 
z veseljem odzvala tudi Tamara Mohorko. Njene ročice so še 
predrobne, da bi prijele gradbeno orodje. Ko pa primejo citre, 
ob zvoku čarobne melodije, ki privre izpod njenih spretnih 
prstkov, postane velikost nepomembna.

Tamarino igranje nas je popeljalo do razmišljanja, da za 
obnovo ceste ni bil dovolj le denar. Brez složnosti vaščanov in 
njihovih pridnih rok nam ne bi uspelo. Njihova dobra volja je 
uspela premagati vsa nesoglasja in preglasiti ostre besede, brez 
katerih, žal, tudi tokrat ni šlo. Težko bi se bilo vsakemu posebej 
zahvaliti za vsa dobra dela, s katerimi je pustil pečat v naši cesti. 
Kljub temu pa je nekaj besed v zahvalo pripravila tajnica in bla
gajničarka gradbenega odbora, Valiča Beranič. Še prav posebna 
zahvala je bila namenjena županu, Francu Bezjaku, kateremu 
je v imenu vaščanov tudi podarila sliko ptujskogorske cerkve.

Po kratkem kulturnem programu so župan Franc 
Bezjak, Valiča Beranič in Jakob Peršuh odrezali vsak svoj 
kos traku in s tem predali cestišče svojemu namenu.

Živimo v času, ko se vsem nekam mudi. Tolikokrat na dan 
sedemo v avto, nervozno pritisnemo na plin in odpeljemo.
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Takrat niti ne pomislimo na nesreče, ki se vrstijo na naših ce
stah in pri katerih je ravno hitrost najpogosteje glavni krivec. 
Vsi si želimo, da naša cesta ne bi postala ena izmed mnogih 
črnih točk. Za to moramo poskrbeti predvsem sami, pomagal 
pa nam bo tudi blagoslov ceste, ki sta ga opravila župnik 
Janko Frangež iz Majšperka in pater Janko s Ptujske Gore. 
V svojem govoru nas je majšperski župnik tudi spomnil, kako 
srečni smo lahko, da imamo Jožeta Žolgerja tako blizu. Vsi 
načrti so se namreč realizirali pod njegovo taktirko.

Z blagoslovom je bil uradni del prireditve sklenjen, 
neuradni pa se je s tem šele začel. Vsi skupaj smo se 
odpravili na pogostitev, ki je nastala pod prsti in z 
dobro voljo vaščanov, čakala pa nas je na dvorišču 
družine Žolger. Tam pa sta nas čakali tudi dvojčici z 
Janezom, ti pa so nas držali pokonci še pozno v noč.

Kokol Jerneja, Majšperk 13 Vrvico sto pomagala prerezati županu še Valiča Beranič in Jakob Peršuh.

sak dan samo cesta, že par mesecev samo 
cesta, pri sosedih in doma. Z možem sva 

govorila samo o cesti. Ob neki priložnosti mi je 
dejal, da se v vseh 42 letih zakona nisva tolikokrat 
sprla kot sedaj.

Res je bilo težko in naporno; nisem vedela, da ti lahko živci 
odpovejo, da te noge več ne držijo. Toda nisem se vdala, govo
rila sem si, če zdaj popustimo, naša cesta ne bo dobila do 
roka, 6.septembra, črne obleke.

Ob takem dogajanju spoznaš obraz vsakega posebej ali se 
bori za skupne cilje, za posodobitev v kraju ali samo ruši in 
kritizira, vidi samo svoje interese.

Tudi drugje imajo probleme; poslušala sem prenose po 
kabelski, kjer je bilo v šali povedano, da si bo nekdo moral 
kupiti avion, ker ne bo uporabljal ceste. Mislim, da za cesto ni 
nič prispeval. Tudi pri nas nismo izjeme, kar par avionov 
bomo imeli na Vrhah.

Res smo morali v kratkem času zbrati veliko finančnih sred
stev, vemo pa tudi, da so velike krize glede delovnih mest. 
Toda glej ga zlomka, vsi tisti, ki so izgubili delo, na primer v 
Planiki, so redno plačali svoje obroke.

Zavedali smo se tega, da vsi ne morejo plačati enakega 
zneska, zato smo obiskali veliko dobrih ljudi in ob prijazni 
razlagi nismo bili skoraj nikjer zavrnjeni, najmanjši prispevek 
je bil 5.000 SIT.

Ob tej priložnosti bi se v imenu gradbenega odbora in v 
imenu vseh krajanov iskreno zahvalila vsem, ki ste nam poma
gali. Posebno se moram zahvaliti sosedi Majdi, ko sem že čisto 
obupala, je začela: “Valiča, tam si že bila, pa tja bi še morala 
iti!” Zopet sem sedla v avto in moj trud ni bil zaman.

Morda bi bilo dosti lažje, če bi predsednik gradbenega 
odbora, Jakob Peršuh, lahko bil več doma, toda vsi vemo, kje 
so ga bolj potrebovali.

Klicala sem ga v najbolj kritičnih trenutkih, ko nisem videla 
več izhoda, veliko je lahko posredoval toda, ko je šlo predaleč 
in so začeli asfaltni delavci opozarjati, da se dogajajo čudne 
reči, in govorili so, da imamo tu Teksas, da česa takega še niso 
doživeli. Bile so razne grožnje, ki so se vseskozi dogajale, da

se bo delo ustavilo in bo uporabljena višje sila, tako smo pokli
cali na pomoč varuhe reda.

No, naša cesta je vseeno dobila novo obleko od prve do zadnje 
hiše - srečni smo, da smo uspeli, upamo, da bomo vsi še dolgo 
vozili brez kakih problemov po njej in da bodo dolžniki poravnali 
svoj dolg, ki ga še imajo, da ne bo nepotrebnih opominov.

Ugotovili smo, da je v slogi moč, toda to lahko poruši samo 
en človek. Večina tu prebivajočih želi še javno razsvetljavo, 
toda kdo bi to izpeljal, kdo ima toliko živcev in volje, da bi se 
postavil po robu tistim, ki so vsemu nasprotni?

“Kako pa vina občini, ki vodite toliko projektov, najdete skupne 
interese? Čudim se, župan, da za vas sploh, ima še kdo lepo besedo. 
Jaz nimam nobene želje več, da bi sodelovala še v kakšnem grad
benem odboru, saj skoraj vsi, ki delajo, dobijo vedno po grbi.

Moram še zapisati, da smo si priredili lepo slavje ob 
otvoritvi, večina smo bili prisotni, razen nekaj opravičenih 
izjem, pa tudi neopravičenih. Zelo nam je žal, da se naše pri
dobitve niste udeležili nekateri svetniki, saj vemo, da ste tudi 
vi pripomogli k naši pridobitvi. ”

Na koncu pa so nas še vseeno obiskali varuhi reda, toda ni 
bilo nič narobe, kajti za mizo je sedelo samo še par sosedov in 
sosedovi prijatelji iz Ljubljane, ni kaj, lepe vtise so odnesli. 
Dobra volja ob doseženem uspehu nam je največja pohvala.

Še enkrat vsem prisrčna hvala! Valiča Beranič
Ob tej priliki bi se imensko zahvalila donatorjem, ki so pomagali s prosto

voljnimi prispevki: Maks TJUKAJEV iz Ptujske Gore, Tatjana VELE iz 
Ptujske Gore, Stanko HERNJA iz Lešja, Franc BEZJAK iz Majšperka, Darko 
REJEC iz Stoperc, Ciril in Pavla SLUGA iz Ljubljane, Marjan EBERL iz 
Lešja, Srečko BEDENIK iz Ptujske Gore, Janko FRANGEŽ iz Majšperka, 
Bojan MARČIČ iz Majšperka, Marjan KORŽE iz Stoperc, Trgovina 
DOMAČIJA iz Brega, Igor PURG iz Lešja, Velemir TRIFUNAC iz Lešja,Mirko 
SAJKO iz Slap, Franjo TOLIČI iz Medribnika, Alojz VUK iz Narapelj, Roman 
ŠTUMBERGER iz Ptuja, Drago ŽNIDARKO iz Lešja, Henrik ZEBEC iz 
Medvede, Albin BRENCL iz Lovrenca, Anton VUK iz Brega, Anton KODRIČ, 
Boris KRUŠIČ, Damjan NOVAK, Boris VINKLER in Majda JAN, ki so 
zaposleni pri Jožetu ŽOLGER, Vladimirju KMETEC iz Kidričevega, Metki 
TADIČ iz Brega, Branki SLUGA iz Ljubljane, Branku SLUGA iz Škofljice, 
Marjanu AVGUŠTIN iz Majšperka, Jolandi MANDLC iz Brega, Francu 
DOBERŠEK iz Lešja, GOJKOSEK iz Lovrenca, Nadi GOLOB iz Stoperc, 
Alojzu GALUN iz Stoperc, Ireni MESARIČ iz Brega in Jožici LESKOVAR iz 
Majšperka. ISKRENA HVALA VSEM v imenu krajanov.
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Moderna in varna testa tudi na Podložah

esetega septembra 2002 smo v okviru 
praznovanja šestega občinskega praznika 

občine Majšperk slovesno odprli 128 metrov poso
dobljenega cestnega odseka ceste Vila - Podlože. 
Trak so slovesno prerezali: župan Občine Maj
šperk, Franc Bezjak, Jakob Murat, s.p. in Terezija 
Princi. V kulturnem programu so sodelovali Rogi- 
sti Zveze lovskih družin Ptuj - Ormož in v veselem 
delu Mini godba iz Cirkovc.

Ideja o moderniziranju - asfaltiranju tega dela ceste se je 
porodila leta 2001. Ker pa tisto leto nismo bili vključeni v plan 
investicijskih del občine, nam je župan, Franc Bezjak, oblju-

Vrvico so prerezali: Terezija Princi, župan Franc Bezjak in Jakob Murat, s.p.

bil, da bo ta del ceste vključil v plan investicij za leto 2002. In 
res. Na spomlad so stekli pogovori z županom. Z dogovorom, 
da zemeljska dela financiramo krajani sami, občina pa izvede 
asfaltiranje, je bila postavljena finančna konstrukcija. Po 
potrditvi občinskega sveta smo lahko podpisali pogodbe in 
sama fizična dela so se lahko začela.

Zemeljska dela je kvalitetno izvedel Jože Žolger, s.p., 
asfaltiranje pa podjetje Asfalti Ptuj. Za nadzor nad deli in 
kvaliteto dela sta skrbela referent za okolje in prostor občine 
Majšperk, Darko Rejec in član gradbenega odbora Jakob 
Murat, s.p. Njima gre zahvala za kvalitetno in lepo cesto.

Vsi uporabniki in stanovalci ob tem delu ceste Vila - Podlo
že smo zelo veseli, da je Občina Majšperk in njen župan 
Franc Bezjak, znala prisluhniti željam in težavam zaselka s 
samo tremi hišami. Še bolj pa smo veseli, ker smo dokazali, da 
se da z dobrim sodelovanjem in strpnim delom narediti mar
sikaj. Upamo, da bo v bodoče tudi tako, saj še imamo nekaj 
želja in potreb.

Zato se v imenu prebivajočih ob novi cesti iskreno zahva
ljujem županu občine Majšperk, Francu Bezjaku, občin
skim svetnikom, Darku Rejcu, Jožetu Gajštu, in vsem, ki ste 
kakorkoli pomagali, da smo to, za nas tako pomembno inve
sticijo, pripeljali do konca. Osebno se zahvaljujem Jakobu 
Murat, s.p., saj je od gradbenega odbora porabil največ časa 
in tudi živcev zato, da je nastala cesta takšna, kot je sedaj.

Letos smo modernizirali cesto, drugo ali tretje leto pa 
kabelsko, razsvetljavo..., kdo ve? Želja in potreb je veliko. Ta 
skupna investicija je dober pokazatelj in obet v prihodnje.

Franc Majcen, predsednik gradbenega odbora

Cesta Ptujska Gora - Zolar
(\ van Zolar kot predsednik, Milan Toplak kot 

C~PJ podpredsednik in Janez Selinšek kot član so 
se veselili 11. septembra. Le zakaj? Zato, ker so do 
tega dne imeli ponavadi veliko dela okoli ceste, na 
ta dan pa so si lahko “odpočili’’ od vsakdanjih 
skrbi. Veselje, ki seje narisalo na obrazih domači
nov v Stogovcih, ko so se zbrali na prireditvenem 
prostoru, je izrazilo delovni uspeh.

Modernizirana javna pot Ptujska Gora - Zolar je dolga 384 
metrov, široka pa 3 m x 2 x 0,50 m. Asfaltska dela je finan
cirala Občina Majšperk, medtem ko so tampon pripravili 
občani sami. Asfaltska dela je izvajalo podjetje Asfalti Ptuj 
d.o.o. v vrednosti 2.215.800,00 tolarjev. Vrednost investicije je 
seveda večja, kajti preddela, zemeljska dela, ureditev odvod- 
njavanja in bankin so izvedli občani sami.

se prisotni lahko poveselili ob zvokih ansambla APLAVZ. 
Domačini pa so pripravili tudi pogostitev.

Darko Rejec

V kratkem kulturnem programu so se zvrstili govori, pa 
tudi glasba se je slišala. Zaigrala je domačinka, kasneje pa so

Vrvico so prerezali gospo Darinka Fakin, župan Franc Bezjak, Janez 
Selinšek in Ivan Zolar
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rje leta 1999 smo se lahko veselili ob 220 metrih 
jLjbetoniranega odseka Grdina - TV repetitor. V 
letošnjem proračunu so bila ponovno zagotovljena 
sredstva za betoniranje ceste proti Lampretovim. 
Tako smo se letos veselili 525 m na novo betoni
ranega odseka te ceste.

Anton Galun, ki je vodil gradbeni odbor, njegov namestnik 
Viktor Lampret in člani Silvo Skerbiš, Albin Lampret, Anton 
Rampre in Zvonko Galun so se veselili svojega uspeha. Ker ima na 
tem odseku javne poti svoj repetitor tudi Radio televizija Slovenija, 
so prispevali tudi sredstva v višini 1.000.000 tolarjev bruto.

Otvoritveno slovesnost so popestrili pevci iz Stoperc s petjem 
in Stoperška banda s svojim igranjem na “kmečka glasbila”. 
Spregovorila sta župan Občine Majšperk, Franc Bezjak in 
predsednik Sveta KS Stoperce ter svetnik Občinskega sveta 
Občine Majšperk, Anton Galun.

Darko Rejec
Slovesno odprtje betonirane /ovne poti so izvedli: Silvo Skerbiš, Marico 
in Viktor Lampret, župan Franc Bezjak, Anton Galun in Anton Rampre.

j vanajsti september 2002 
si bomo člani Športnega 

društva Podlože in vaščani Po- 
dlož še posebej zapomnili, saj je 
bila tega dne v športnem parku 
Podlože razsvetljava igrišča pre
dana svojemu namenu.

| Vsi vaščani Podlož, člani in članice 
društva, svetniki in svetnice ter župan 
Občine Majšperk in mnogi drugi smo se 
zbrali ob 20. uri v športnem parku Podlo
že. Vse zbrane je nagovoril predsednik 
Športnega društva Podlože, Drago Gajšt. 
V nekaj besedah je povedal, kako smo si 
v športnem društvu prizadevali za prido
bitev razsvetljave. Investicija je znašala 
470.000,00 SIT, vendar pa zraven nismo 
prišteli preko 200 delovnih ur, ki smo jih 
opravili vaščani Podlož in člani društva. 
Zahvala je sledila vaščanom, članom 
društva in vsem donatorjem.

Nato nas je pozdravil župan Občine 
Majšperk, Franc Bezjak. Župan je izra
zil zadovoljstvo ob zaključku investicije. 
Pohvalil je člane društva za prizadevno 
delo in nam zaželel še obilo sreče v 
prihodnje.

Utrinek z otvoritve.

Da pa bi preizkusili, če razsvetljava 
zares deluje, smo organizirali nogomet
no tekmo med veterani Športnega društ
va Podlože ter člani Občinskega sveta 
Občine Majšperk. Po končani tekmi pa 
smo v Športnem društvu Podlože poskr
beli za prigrizek. Za prisrčno vzdušje pa 
je poskrbel Dani s ‘frajtonarco’.

Suzana Gajšt, tajnica ŠD Podlože

JUTRO
Ob oknu, v jutru, skoraj še v snu,
Zazrt skozi zaveso, ki ne brani, da videl ne bi; 
dan se poraja.
Radostni dneva, se zdi mi, še meni, 
oglaša se kos in v en glas z njim, množica 
njih, ki noč so srečno prespali.
Z mano radost delijo; sem z njimi.
Noč prelepega sna in sanj mnogoterih, 
minila je in dan se rojeva.
Prvi žarek sonca pobožal je hribe, 
in drugi za njim, še tretji, prav vsi.
Še malo in ropot bo preglasil tišino spokojno. 
Ves trud je zaman, ne utiša se dneva.
Le najbolj neutrudnega pevca še čujem.
Lepota jutra ugaša in zopet bom čakal.
Spet bo večer in v noč zadnji bo pevec zapel. 
Utihnil bo, kakor zadnji krik dneva.
V spanju bom čakal, spočetja, novega jutra.

Habakuk
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Skupno praznovanje kar treh otvoritev v Stoperrah
__Cl/rajani Stoperc smo se, 7. septembra 2002,

veselili otvoritve kar treh investicij v 
Stopercah. Člani Športnega društva so pomagali 
pri ureditvi igrišča, poskrbeli so za namestitev in 
nabavo novih košev ter ograje ob igrišču. Tako 
sedaj ponuja igrišče z novo asfaltno prevleko 
otrokom in odraslim varno gibanje in zabavo 
“športnega” življenja.

Udeleženci so ob prireditvi, ki je v celoti potekala v domu 
krajanov, napolnili dvorano. Kulturni program je pripravilo 
KPD Stoperce s sodelovanjem vseh sekcij. Tako ni manjkalo 
petja, uprizoritve dramskega ustvarjanja, recitalov, prisotni pa 
so se lahko nasmejali tudi smešnicam na diapozitivih, ki jih je 
pripravila fotografska skupina. Vse to je spretno v program 
povezala Nataša Taciga.

Kulturni utrip je bil tako le uvod v jedro prireditve. Sledil je 
govor župana, ki je v nadaljevanju k temu svečanemu dogod
ku povabil predsednike oz. predstavnike društev in ustanov v 
kraju. Iz otvoritvenega traku je ob prerezu v rokah sodelujočih 
ostajalo več manjših trakov, ki so pričali temu, da v Stopercah 
živimo zares pestro društveno življenje.

Sledil je le še kozarec “Na zdravje” in prisotni so si lahko 
ogledali, kakšni so obnovljeni prostori.

Vse navzoče je navdušila lepo obnovljena dvorana v stilu 
barvne palete občinskih simbolov.

Dotrajane odrske zavese in zavese v dvorani so nadomestile 
nove. Za obnovo dvorane je skrbelo KPD Stoperce, ki se bo 
potrudilo tudi v bodoče temu prostoru s prireditvami dajati 
kar čim več življenja.

Presenečeni so bili obiskovalci nad urejenostjo prostora, ki 
bo odslej služil ne le kot kuhinja in garderoba hkrati, temveč 
le kot garderoba za domače in gostujoče nastopajoče.

Izza naslednjih vrat se je kar bleščala svetla kuhinja, za na
bavo katere je skupaj s nabavo posode za 48 oseb skrbelo Dru
štvo gospodinj Stoperce. Tu bodo lahko odslej pripravljale 
svoje nove kuharske mojstrovine.

Pobudam predsednice Društva gospodinj, Justine Jus, 
predsednice KORK Stoperce, Angele Kitak in predsednice KPD, 
Anice Rejec o spremembah in razvrstitvi spodnjih prostorov v 
domu krajanov, je prijazno prisluhnil tudi župan Franc Bezjak, 
saj smo skupno uresničevali ideje o urejanju prostorov.

Vsako društvo, ki nima svojim prostorov, bo sedaj lahko 
arhiviralo svoje dokumente v omarah, ki so nameščene v 
skupnem društvenem prostoru.

Vse tri investicije v Stopercah so v skupni vrednosti znašale 
okoli 13 mio SIT.

V organizaciji Društva gospodinj, katerih pridne delovne 
roke so nepogrešljive pri zaključkih vseh prireditev ter v sode
lovanju z domačini, smo se nato veselili ob pogostitvi pred 
domom krajanov, za veselo razpoloženje pa so poskrbeli “fan
tje” Stoperške bande.

Pa še to. Domačemu ognjišču naproti smo se vračali pozno 
v noč. Veselo smo stopali po osvetljeni poti. Iz središča Stoperc 
je tema pregnana. Zasvetile so že kar težko pričakovane luči 
javne razsvetljave, ki bodo odslej omogočale varno pot skozi 
center Stoperc.

A. Rejec
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ebo postaja vedno temnejše. Težki deže
vni oblaki dajejo mešane občutke tesno

be in vznemirjanja. V daljavi bliska. Z Marijo 
modrujeva o slikah, ki jih dela narava, vendar 
upava, da bova uspeli priti na cilj še pred nevihto.

Po dogovoru z gospodom Štrukljecem, ki je že dalj časa 
aktiven član in sodelavec slovenskega društva HOSPIC, prire
jamo delavnico v Stopercah z naslovom “DODAJMO ŽIVLJE
NJE DNEVOM”.

Podobne delavnice smo že imeli v Sestržah. Bila so lepa 
srečanja. Vedno pa je drugače. Vedno prinašajo drugi ljudje 
drugačne vsebine. Sprašujeva se ali bodo le prišli, saj je v 
takem vremenu lepše za pečjo. Iz nekaterih dimnikov se je res 
tudi že kadilo.

Ob dogovorjeni uri pa se je zbrala skupina krajanov. Tudi 
župan si je vzel čas, čeprav ga je še čakalo veliko obveznosti 
ob občinskem prazniku.

Po prvi temi je pogovor stekel.

Namen delavnice je bil, da spregovorimo o svojem odnosu 
do življenja, tudi o tistem, ki ga pogosto zavračamo. To je 
bolezen, umiranje in smrt.

V slovenskem društvu HOSPIC, ki je nevladna, neprofitna, 
humanitarna organizacija, si z tako obliko dela prizadevamo za 
bolj človeški odnos do umiranja in žalovanja v slovenski družbi.

Naš moto je, da HOSPIC ne more dodati dni tvojemu življe
nju, lahko pa doda življenje tvojim dnem.

To želimo doseči s programom celotne oskrbe umirajočega 
bolnika in njegove družine. Ko človek zboli, zboli z njim tudi 
družina. Posebno težko je soočanje z neozdravljivo boleznijo 
in umiranjem. Bog nam pri tem ne pomaga. Pomaga pa soo

čenje in iskanje poti naprej. Želimo si, da ljudje ne ostanejo 
sami, da ostanejo tam, kjer si želijo in to je največkrat doma, 
med svojo družino, da čutijo domačo bližino, ljubezen in 
skrb. Težo svoje bolezni lahko razporedijo še na druga rame
na, saj je tako veliko lažje.

Večina ljudi se boji trpljenja in bolečine. V HOSPICU nam 
je ta naloga na prvem mestu, ko obvladamo bolečino, pa sku
paj iščemo še druge možnosti in razbremenitve za bolnika in 
družino.

Vsak gre skozi svojo pot in preizkušnjo. Včasih smo zado
voljni, včasih ne. Prav je, da o tem spregovorimo, da svoje 
znanje in razmišljanja podelimo z drugimi. Le tako se lahko 
skupaj kaj naučimo in naredimo tako, da bomo bolj zado
voljni. Vedeti moramo, da se vedno odločamo tako, kot mi
slimo, da je v tistem trenutku najbolje.

Zagotovo pa je, da se nam zdijo dogodki drugačni, če jih 
analiziramo, ko so že minili.

Številne osebne izpovedi so nas kar zbližale.
Bili smo istega mnenja, da se ljudje premalo pogovarjamo o 

temi, ki jo je odprla delavnica.
Krajani so dali pobudo, da se še kdaj srečamo in da se še 

kdo pridruži. Saj lahko to tudi vpliva na naše skupno, boljše 
medsebojno razumevanje.

Vsekakor smo v društvu odprti za sodelovanje in vabimo 
čim več ljudi, ki bodo postali tudi naši člani ali prostovoljci. 
Želimo pa si, da bi nas mnogi ljudje spoznali in bi tako vsi 
tisti, ki so v stiski ob bolezni ali v času žalovanja, dobili 
ustrezno pomoč in podporo.

Razšli smo se s prijetnimi občutki in zadovoljni, da smo se 
srečali.

Nada Wolf, za slovensko društvo HOSPIC

30 30 a&ffoOd
/likovna sekcija DPD Svobode Majšperk, ki 

—j/ j n Vodi Milan Strelec s Ptujske Gore, je
organizirala likovno delavnico.

Prvič so se roke umetnikov s svinčnikom po platnu “spre
hajale” 31.avgusta. Na tej delavnici so sodelovali: Milan 
Strelec, Miro Filipič, Zvonko Mesarič in Anja Milošič. 
Likovna delavnica je potekala tudi v soboto, Zseptembra, v 
katero so se zraven že prej naštetih vključili še: Milka Žlaus, 
Klavdija Jeza in Bogomir Jurtela. Le ti so se razpršili po 
občini in so slikali predvsem motive iz narave.

Vsi so tudi sodelovali s svojimi slikami na razstavi, ki je bila 
odprta v soboto, 14.septembra. K tej razstavi sta s svojimi 
slikami pristopila še Klavdija Žlaus in Gregor Samastur.

Nataša Mohorko Utrinek iz likovne delavnice.
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"Pesem 2002"
/letošnjo jesen smo v okviru 6. občinskega 

, ~ ' praznika v Kulturno-umetniškem društvu 
Majšperk zaznamovali z razpisanim literarnim 
natečajem “PESEM 2002”.

Na naš natečaj se je odzvalo veliko takih, ki svoja čustva, 
osebna doživetja, pa tudi domišlijo prelivajo v verze.

Tako smo na naš naslov prejeli kar 31 pesmi naših občanov.

Vse pesmi je v četrtek, 12. septembra 2002 na literarni 
delavnici pregledala in ocenila izbrana komisija, ki jo je se
stavljalo 5 članov:

- slavist, dr. Janko Čar
- župnik, Janko Frangež
- slavistka, Marjetka Kotnik
- slavistka, Zlatka Lampret
- predsednica KPD Stoperce, Anica Rejec
Pesmi so nam na sami delavnici brale mlade članice KUD 

Majšperk.

Svoje mnenje je nato o vsaki pesmi podala komisija, ki je na 
koncu izbrala tudi pet najboljših:

- 5. mesto • pesem ROŽICA Anja Galun
- 4. mesto • pesem SIJ ZVEZDE Mateja Bezjak
- 3. mesto • pesem ZVEZDNI UTRINEK Branka Leskovar
- 2. mesto • pesem LEPOTA, pod psevdonimom
Zmagovalna pesem pa je dobila naziv “PESEM 2002”. In

komisija se je odločila, da ta naziv pripada pesmi JUTRO, ki je 
prispela pod psevdonimom.

Avtorji izbranih pesmi so bili nagrajeni z lepimi nagradami 
sponzorjev: Občine Majšperk, Gostilne DOLINCA Marčič in 
Foto video studia BRBRE.

Vsem sponzorjem, članom komisije in avtorjem vseh 
prispelih pesmi se najlepše zahvaljujemo.

Lidija Bezjak

Utrinek iz literarne delavnice.

Komisija literarnega natečaja “PESEM 2002” pa 
vsem, ki radi pesnijo in kujejo verze, sporoča:

TRUDITE SE PESNITI PESMI. VAJA DELA MOJSTRA.

NAJ PESMI POČASI V VAS ZORIJO IN SE NAJ IZ VAS 
POČASI ROJEVAJO.

KO JIH BOSTE SPESNILI NA TA SVET, PESMI ŠE NE 
BODO DOKONČANE, AMPAK JIH BO POTREBNO 
ČEZ DNEVE ZNOVA PREBRATI IN NEGOVATI KOT 
ROŽE. TO PA POMENI, DA SE MORATE NAUČITI 
TUDI LITERARNE TEORIJE AVTORJEV KMECLA, 
KOSA, TRDINA in še koga.

80 let lovske družine
"Dravinja" Majšperk

________________

Selani Lovske družine “Dravinja” Majšperk smo 
V/31. avgusta 2002 praznovali visok jubilej - 80. 
obletnico delovanja lovske družine. Na osrednji 
prireditvi ob praznovanju našega jubileja so 
oblikovali bogat kulturni program Rogisti ZLD 
Ptuj - Ormož in Lovski oktet ZLD Ptuj - Ormož. Po 
osrednji prireditvi je na lovski veselici igral 
ansambel Prerod.

Lovska družina Dravinja Majšperk sodi v ozek krog 
najstarejših lovskih družin v Republiki Sloveniji.

Začetek organiziranega lova na našem območju je povezan 
z uresničitvijo želja posameznih rodoljubov - lovcev, da si pri
dobijo lovišče takratne Občine Ptujska Gora, s katerim so 
upravljali tujci in na njem tudi izvajali lov. Ta želja se jim je 
uresničila z ustanovitvijo Lovskega kluba Ptujska Gora ter z 
odlokom Okrajnega glavarstva, 13. septembra 1922. leta, s 
katerim je bilo lovišče Občine Ptujska Gora oddano v najem 
lovskemu klubu.

Iz zapisnika ustanovnega občnega zbora Lovskega kluba 
Ptujska Gora je razvidno, da so bili ustanovitelji lovskega 
kluba ugledni krajani in sicer: Jakob Horvat, Ivan Peče, Simon 
Kerbler, Zvonko Predan, Ivan Škrila, Jurij Sajko, Franc 
Mesarič, Alojz Širec, Martin Gojkovič in Viktor Štefancjoza. 
Njim gre zahvala za častitljivi jubilej 80. obletnico uspešnega 
delovanja Lovske družina “Dravinja” Majšperk.

Leta 1923 se je v Majšperku ustanovil lovski klub Majšperk, 
ki se je v kasnejšem obdobju združil z Lovskim klubom 
Ptujska Gora. Lovci, člani obeh klubov so vse do druge sve
tovne vojne gospodarili z loviščem ter izvajali lov.

Po drugi svetovni vojni se je k lovu pristopilo bolj orga
nizirano. Večji poudarek se je posvečal gojitvenim ukrepom v 
lovišču, ki so se upoštevali tudi pri realizaciji plana odstrela 
visoke divjadi.

Lovsko družino je vrsto let vodil starešina Zvonko Predan.
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Starešina Brank o Novak je spregovoril o delo
vanju lovske družine.

odločitev Občinskega sveta, da Lovski 
družini “Dravinja” Majšperk ob 80. ob
letnici podeli naj višje občinsko prizna
nje plaketo Občine Majšperk. Ob tej pri
ložnosti se zahvaljujemo predlagatelju, 
svetniški skupini LDS, za oblikovanje 
predloga za podelitev tega priznanja 
naši lovski družini.

Hkrati se želimo lovci zahvaliti Občini 
Majšperk za sprejem generalnega pokro
viteljstva nad našo osrednjo prireditvijo, 
zahvaljujemo se vsem številnim donato
rjem in sponzorjem, ki so organizacijo 
našega praznovanja finančno podprli.

Branko Novak

»OBL 
MAll,NJE

Tudi župan je pozdravil in spregovoril LD 
"Dravinja" Majšperk.

S starešinom Ivanom Kopušarjem si 
je družina prigospodarila lastna zemlji
šča ter pričela z izgradnjo lovskega 
doma v Stanečki vasi.

V kasnejšem obdobju si je družina 
zgradila in opremila lastno strelišče za 
umetne golobe.

Ob praznovanju 50. letnice smo člani 
svečano razvili svoj družinski prapor.

Družina je bila odlikovana s številni
mi državnimi in lovskimi odlikovanji.

In kakšna je osebna izkaznica LD 
“Dravinja” Majšperk danes?

V družino je včlanjenih 63 lovcev z 
opravljenimi lovskimi izpiti in s podpi
sanim kodeksom lovske etike.

Površina lovišča lovske družine znaša 
7.050 ha, čiste lovne površine pa je 
6.400 ha.

Sprejet imamo lovsko gospodarski na
črt za obdobje petih let, ki nam ga je Zavod 
za gozdove RS v letošnjem letu potrdil.

Planiran odstrel srnjadi za leto 2002 
je 165 komadov.

Za potrebe krmljenja divjadi obdelu
jemo lovci okrog 5 hektarjev njiv, na ka
terih pridelamo koruzo, ki jo potrebuje
mo za zimsko in letno krmljenje divjadi.

Z lastnim pridelkom koruze pokrije
mo celoletne potrebe.

Posebno pozornost pri svojem delu 
posvečamo skrbi za čisto in zdravo na
ravno okolje. Vsako leto organiziramo 
skupaj z OŠ Majšperk akcijo zbiranja 
odpadkov, smeti in odstranjevanja večjih 
kosovnih odpadkov iz divjih odlagališč.

V štirih letih smo tako iz naravnega 
okolja odstranili ogromne količine, na
ravi, neprijaznih odpadkov.

Družina posveča posebno skrb vzdr
ževanju korektnih odnosov z lastniki 
kmetijskih zemljišč ter v okviru gospo
darsko razpoložljivih možnosti poravna
va škodo, ki jo povzroča divjad na 
kmetijskih površinah.

Dejavnost lovca v naravi pri izvajanju 
lova poteka tako rekoč vsakokrat v dru
gačnih razmerah, ki jih najpogosteje ni 
možno predvideti zaradi terena, vre
menskih razmer, zaradi obnašanja divja
di in drugih nepredvidljivih okoliščin. 
Zato se mora lovec pri izvajanju lova 
odločati ob nepredvidljivem poteku 
dogodkov samostojno, po svoji dobri 
vesti ter vedno v skladu z normami 
etičnega kodeksa slovenskih lovcev.

Nadzor države in javnosti nad lovom 
je otežen zaradi same narave lova, saj se 
uspešno lovi praviloma v samoti, tiho in 
neopazno. Pri lovu so odločilni neposre
dni odnosi lovca do divjadi, ki so brez 
posrednikov in brez sprotnega nadzora 
drugih oseb, kar je še posebej izrazito 
pri individualnem lovu.

Zato je potrebna polna osebna odgo
vornost lovca za njegovo ravnanje do 
divjadi, narave, do lastnikov kmetijskih 
zemljišč in gozdov ter do raznih obisko
valcev narave.

Člani lovske družine smo s posebnim 
zadovoljstvom sprejeli odločitev, da se je 
naša osrednja prireditev vključila v pro
gram obeležitve praznika Občine Maj
šperk. Z zadovoljstvom pa smo sprejeli

Prisotni člani na praznovanju.
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Košarkarski turnir in igre brez meja
v
portno društvo Majšperk je organiziralo v 
okviru občinskega praznika košarkarski 

turnir in igre brez meja. Na košarkarskem turnirju, ki 
se ga je udeležilo 8 ekip, je zmagala ekipa Neman 
pred gostitelji ŠD Majšperk in ŠD Ptujska Gora.

Igre brez meja so kot vsako leto postregle z veliko zanimi
vimi dogodki. Atraktivne igre so od gledalcev in sodelujočih

Utrinek iz iger brez me/o.

Utrinek iz košarkarskega turnirja.

zahtevale veliko smeha, manjkala pa ni niti jeza ekip, saj so 
ekipe vzele igre zelo resno. Na koncu je slavila zmago ekipa 
Smo al nismo pred ekipo ŠD Podlože in ekipo Sončki.

ŠD MAJŠPERK OBVEŠČA VSE REKREACIJE ŽELJNE, DA BO 
REKREACIJA POTEKALA VSAK PETEK OD 19.30 DO 21.00 URE 
V TELOVADNICI OŠ. VSI, KI SE UPATE MALO PRETEGNITI, SE 
OGLASITE V TELOVADNICI!

ŠD Majšperk

TURNIR V KOŠARKI NA PTUJSKI GORI
Športno društvo Ptujska Gora je organiziralo turnir trojk v 

košarki na igrišču na Ptujski Gori. V samem tekmovanju je 
sodelovalo sedem ekip. Najboljša ekipa je bila ŠD MAJŠPERK 
- LEŠJE, drugo uvrščena ekipa je ekipa NEMAN, tretje uvršče
na ekipa pa ekipa ŠD PTUJSKA GORA.

TURNIR V MALEM NOGOMETU
Vsako leto poteka turnir v malem nogometu v treh različnih 

disciplinah.

Tekmovanje za mladince je organiziralo Športno društvo 
Ptujska Gora. Sodelovale so štiri ekipe, med katerimi je prvo 
mesto dosegla ekipa ALL STAR TEAM, drugo mesto ekipa ŠD 
BREG, tretje mesto ekipa ŠD PTUJSKA GORA ter četrto mesto 
ekipa BUREKI. Tekmovanje je potekalo na igrišču ŠD Ptujska Gora.

V kategoriji “člani” so se nogometaši pomerili na igrišču 
Osnovne šole Majšperk. Organizacijsko delo so prevzeli člani 
Športnega društva Breg. Kljub pozni uri, saj se je tekmovanje 
pričelo šele ob 19.uri, se je k sodelovanju prijavilo 14 nogometnih 
ekip. Najboljša ekipa je bila ekipa JESENICA, drugo mesto je 
zasedla ekipa ŠD MEDVEDCE, tretje pa ekipa BAR HOLLIDEV.

Pa tudi veterani niso od muh, saj so svoje znanje v nogome
tu pokazali na igrišču ŠD Podlože. Izmed sedemih ekip je 
zmagala ekipa ŠD PODLOŽE 1, drugi so bili člani ekipe ŠD 
STOPERCE, tretji pa člani ekipe ŠD BREG.

3. NOČNI TURNIR ČETVORK V ODBOJKI
Tretji nočni turnir četvork v odbojki je organiziralo Šport- 

no-kulturno društvo Sestrže na svojem športnem igrišču v 
Sestržah. K sodelovanju so pritegnili kar petnajst ekip. 
Dvanajst ekip je moških, tri pa ženske. V ženski eliti je zma
gala ekipa LEGENDE, pred ekipama STO NA URO in ekipo 
DRGAM TEAM. V moški konkurenci pa je zmagala ekipa 
FRAJLAUFARJI pred ekipama MLADE DAME in SKRBIŠI.

Nataša Mohorko

Utrinek iz nogometne tekme.
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Ponovno priiekli iz Ptujske Gore
petek, 13. septembra, so se v zgodnjih ve
černih urah tekmovalci - tekači podali v 

tek s Ptujske Gore v Majšperk. Letošnjega teka se 
je udeležilo 29 tekačev s startom na igrišču Ptuj
ska Gora. Pot so nadaljevali mimo kapele, vodnja
ka pod župniščem, mimo Čančarja, Sajka, starega 
gasilskega doma in Topolovca proti Stogovcam. Od 
tam so se obrnili proti Stanečki vasi in po cesti vse 
do Majšperka. S tekom so zaključili pred gasilskim 
domom.

Tekmovali so v treh kategorijah, in sicer: dečki do 15 let, 
deklice do 15 let, moški od 15 do 35 let, ženske od 15 do 35 let 
in moški nad 35 let. V kategoriji, dečki do 15 let, je zmagal Robi 
Avguštin, drugo mesto je zasedel Damjan Korez, tretje pa 
Peter Avguštin. Polona Sajko je prva pritekla v cilj v kategoriji 
deklice do 15 let, sledili pa sta ji Sabrina Cep in Alenka Kolar. 
V kategoriji moški od 15 do 35 let je zmagal Leon Večerjovič, 
sledila pa sta mu Bojan Avguštin in Marko Čelan. Pri ženskah 
v tej kategoriji od 15 do 35 let je zmagala Nataša Hercog, sledi

la pa ji je Jasna Marčič. V kategoriji moški nad 35 let pa sta 
sodelovala le dva tekmovalca, in sicer: Anton Pravdič, ki je 
zasedel prvo mesto in Anton Vuk, ki je zasedel drugo mesto.

Nataša Mohorko

Utrinek s pričetka "sprinta".

" lede tul hitrost življenja in težnje po čim ve
čjih in hitrejših ekonomskih uspehih včasih 

zanemarjamo skrb za požarno varnost. Vendar 
imamo, hvala Bogu, kljub vsemu tudi v naši obči
ni nekaj intuziastov, ki si ne glede na ekonomske 

l težnje, vzamejo čas za krepitev požarne varnosti. 
Odsev vseh teh aktivnosti je bilo občinsko tekmo
vanje gasilskih enot na Ptujski Gori, ki je bilo v 
sklopu praznovanj ob občinskem prazniku Občine 
Majšperk.

Tekmovanja, ki ga je razpisala Gasilska zveza Majšperk, se 
je udeležilo 18 enot iz vseh gasilskih društev. To je več kot 180 
gasilcev. Najbolj je bilo zastopano PGD Majšperk z osmimi 
enotami, ostala društva s po tremi, le eno društvo je nastopilo 
samo z eno enoto.

Rezultati tekmovanja so pokazali, na katerem področju so 
društva pri svojem delu imela največ uspehov. Za vzor je seve
da osrednje gasilsko društvo Majšperk, ki je imelo ekipe v 
vseh kategorijah, razen najmlajših. Ker pa smo tudi samokri
tični, priznavamo, da imamo tudi društvo, ki ni imelo na tek
movanju udarne enote, to je v kategoriji “A”. Pokale za prva tri 
mesta so prejeli:

• PIONIRJI:

1. mesto: PGD Stoperce 2. mesto: PGD Ptujska Gora

• MLADINKE:
1. mesto: PGD Majšperk 2. mesto: PGD Majšperk

• MLADINCI:
1. mesto: PGD Stoperce 2. mesto: PGD Majšperk

• ČLANI B:
1. mesto: PGD Majšperk - Breg
2. mesto: PGD Majšperk
3. meStO: PGD Ptujska Gora (Nadaljevanje na naslednji strani)

Utrinek iz gasilskega tekmovanja.
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• ČLANICE A:

1. mesto: PGD Majšperk

• ČLANI A:

1. mesto: PGD Majšperk - Breg

2. mesto: PGD Stoperce

3. mesto: PGD Majšperk - tečajniki

• VETERANI:

1. mesto: PGD Majšperk

2. mesto: PGD Ptujska Gora

3. mesto: PGD Majšperk - Breg

V elitnih skupinah članov in članic so gasilci iz Brega osvo
jili dva pokala Majšperk 1. pokal za I. mesto.

Vse skupaj si je ogledal in nam ob podelitvi pokalov in 
diplom čestital gospod župan Franc Bezjak in seveda tudi 
predstavnica firme “SVIT”, gospa Zolar, ki nam je financirala 
in seveda podelila pokale.

Ml SENJ E
Gasilci pa smo obljubili, da bomo še v najprej skrbeh za dobro 

pripravljenost članov in opreme in seveda tudi za podmladek.

Občanom Občine Majšperk želimo veliko uspehov na 
področju preventive in s tem zmanjšanja požarne ogroženosti.

Opemtiva “B"

Pričetek podelitve priznanj.

Tekmova: • . ::

nje radio amaterjev
/> lani Radiokluba Ptujska Go- 
^ ra redno sodelujemo na pri
reditvah ob občinskem prazno
vanju, saj smo letos že šestič or
ganizirali tekmovanje za osvoji
tev spominske diplome v poča
stitev praznika Občine Maj
šperk. Tekmovanje je potekalo v 
nedeljo, 1. septembra 2002 med 
9. in 14. uro.

Klubski prostori Radikluba Ptujska Gora.

Naši člani so vzpostavljali zveze iz 
štirih lokacij in sicer: na sedežu dru
štva v naši lepo prenovljeni klubski 
pisarni na Ptujski Gori sta zveze 
vzpostavljala Vida Blažič in Lojze 
Piki, na hribu v Lešju sta bila s svoji
ma radijskima postajama Franc Kolar 
in Stanko Puntigam, na Bolfenku 
Miro Kužner in Bojan Herjavec, pri 
repetitorju na Jelovicah pa še Marjan 
Rogina in Drago Kmetec.

(Foto Brbre)

V petih urah je bilo vzpostavljenih 
182 zvez, javljali so se radioamaterji iz 
različnih krajev Slovenije: iz Litije, 
Pivke, Lesc, Škofje Loke,..., pa tudi iz 
Malih Zdencev iz sosednje Hrvaške. 
Med pogovori z vsemi radioamaterji 
smo prejeli mnogo čestitk ob prazno
vanju, predstavljali smo ime in zna
menitosti naše občine ter tkali nova 
poznanstva, saj je za radioamaterje 
značilno, da se zelo radi družimo, pa 
naj bo to “v živo” ali pa le preko radij
skih postaj.

Za osvojitev spominske diplome je 
bilo potrebno vzpostaviti zvezo z vsaj 
dvema naštetima radijskima postaja
ma, kar je uspelo triintridesetim ope
raterjem.

Po končanem delu za UKV postaja
mi smo se vsi zbrali v gostilni Do- 
linca, kjer nas je s pogostitvijo poča
stil naš član Zdravko Jernejšek. Tam 
smo si izmenjali izkušnje s tekmo
vanja in napravili analizo. Vsi pa smo 
se strinjali, da tudi prihodnje leto 
ponesemo ime naše občine širom po 
naši domovini, pa tudi preko meja.

Marjetka Eberl
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Razstava
(~~y~udi letos smo ob občinskem prazniku orga-

(/? nizirali razstavo. V organizaciji Društva go
spodinj Stoperce so se v soboto, 14. septembra ob 
11. uri odprla vrata razstave in starejši občani, ki 
so imeli na ta dan svoje praznovanje, so si prvi 
lahko ogledali sadove dela vseh razstavljavcev.

Na letošnji razstavi so se gospodinje predstavile s svojimi 
jedmi iz pšenice, ajde in koruze. Prav tako so se vinogradniki 
in čebelarji predstavili s svojimi izdelki, ki jih pridelujejo skozi 
vse leto. Pridružili so se nam tudi slikarji, ki so predstavili 
slikarske sposobnosti in slike, ki so nastajale prvi teden 
občinskega praznovanja.

Občinska uprava je kljub drugim obveznostim, ki jih je imela 
ob praznovanju 6.občinskega praznika, predstavila svoje delo. 
V sliki in besedi je predstavila, kaj vse se je dogajalo od pretek
lega do letošnjega občinskega praznika. Tako smo se lahko 
spomnili, ob katerih investicijah in družabnih dogodkih smo se

lahko veselili v zadnjem letu, koliko porok smo slavili, kaj vse 
so napisali v časopisu in še kaj se je lahko našlo.

Na svečani otvoritvi razstave je Mateja Bezjak prebrala svojo 
dobitno pesem na literarni delavnici za pridobitev naziva 
“PESEM 2002”. Spregovorila je predstavnica Društva gospodinj 
Stoperce, Angela Kitak ter župan Franc Bezjak, ki je po svo
jem kratkem nagovoru povabil prisotne na ogled razstave.

Nataša Mohorko

Utrinek iz razstave.

I počastitev občinskega 
^/Spraznika je Občina Maj

šperk v sodelovanju z Osnovno 
šolo Majšperk priredila otroški 
živ - žav.

Veselo rajanje se je začelo v četr
tek, 12. septembra 2002, že ob 11.30 

uri za vrtec in razredno stopnjo ter za 

okoliške otroke v spremstvu staršev. 

Mladi so se vrteli ob zvokih njihovih

najljubših pesmi, si zraven veselo 
prepevali in bili srečni. V šotoru je vse 
vrelo od mladosti in razigranosti.

Predmetna stopnja pa je imela iste
ga dne v šotoru svoj prvi jesenski ples. 
Čeprav že prav hladen popoldan, je 
ogrel učence, ki so se razveselili, 
razgibavali in uživali. Učitelji smo 
pazili na učence in poskušali poskr
beti, da bi vse potekalo po pravilih.

Učitelji in učenci smo želeli s svo
jim prostovoljnih delom ter z vrten
jem glasbe na cedejih prihraniti sred
stva, ki jih občina Majšperk namenja 
za to prireditev in za najem glasbene 
skupine.

Prihranjena sredstva smo želeli 
nameniti sofinanciranju ogleda gle
dališke predstave. Kljub temu da teh 
sredstev doslej še nismo dobili, pa 
upamo, da jih bomo lahko dobili in 
uporabili do konca šolskega leta.

Kolektiv OŠ Majšperk
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Srečanje starejših občanov
^__!H/ar tradicionalno je postalo že srečanje

starejših občanov, ki ga organizira Žup
nijska karitas Majšperk. To je gotovo vsako leto ob 
občinskem prazniku Občine Majšperk. Takrat po
vabimo vse tiste, ki jih imenujemo “starejši obča
ni". Zanimivo obdobje, neizogibno, lastno vsake
mu človeku, ki to dočaka.

Tudi letos se nas je zbralo kar precej, najprej pri maši v 
farni cerkvi, nato pa pri obredu maziljenja. Domačemu 
župniku Janku Frangežu je prišel v pomoč tudi sosednji, 
lovrenški župnik, Karel Pavlič.

Zbrani smo bili iz cele občine, kakor se spodobi za občin
ski praznik.

Pri maši je sodeloval domači pevski zbor, ki je z lepim 
ubranim petjem polepšal že tako lepo prijateljsko srečanje. 
Kar prehitro je minilo druženje v cerkvi.

Utrinek s srečanja starejših občanov.

Utrinek s srečanja starejših občanov.

Po maši v cerkvi smo se preselili pred občino, kjer se je sre
čanje nadaljevalo. Ogledali smo si razstavo, ki je bila pripra
vljena v okviru občinskega praznika. Lepo je bilo in zanimivo. 
Z veseljem smo si ogledali vse, kar je bilo razstavljeno.

Sledilo je družabno srečanje v šotoru. Spet so nas razve
selili domači pevci, pa tudi drugi nastopajoči. Vse nas prisotne 
pa je pozdravil tudi župan, Franc Bezjak, ki nam je z lepimi 
mislimi zaželel lepo praznovanje 6. občinskega praznika in 
nas vse prav lepo povabil na osrednjo svečanost, ki je bila 
naslednjega dne.

No, potem pa je sledila “pekova župa”. Ob že “iztrošenih” 
zobeh nam je le ta prav teknila. Vse skupaj pa smo zalili s 
primerno tekočino.

Popoldan se je prevesil v večer in poslovili smo se za letos 
v upanju, da se prihodnje leto spet srečamo, če se bo le dalo v 
isti zasedbi, na 7. občinskem prazniku Občine Majšperk torej. 

Za Župnijsko karitas Majšperk, Tinka Sovec in Gelica Avguštin

Lokalni odbor stranke mladih Slovenije Majšperk je v okviru 
6, občinskega praznika organiziral dobrodelno prireditev pod naslovom
"Za prvo paleto cigla za novo osnovno šolo v Majšperku"

okalni odbor Stranke mladih Slovenije Maj
šperk je v okviru 6. občinskega praznika 

pripravil v soboto, 16. septembra 2002 ob 19. uri v 
dvorani TVI Majšperk dobrodelno prireditev pod 
naslovom “Za prvo paleto cigla za novo osnovno šolo 
v Majšperku”. Prireditev smo člani stranke pripra
vili zato, ker želimo, da bi se gradnja nove osnovne 
šole v Majšperku čimprej začela. Zavedamo se nam

reč, kako pomembna je institucija, kjer se pridobiva 
znanje, za učence, učitelje in tudi za vse občane.

Našo idejo je podprlo veliko občanov. Podprli so nas besed
no, pa tudi finančno. Idejo za dobrodelno prireditev je podprl in 
pozdravil tudi Herman Tomažič z Ministrstva za šolstvo, 
znanost in šport iz Urada za investicije. Zagotovil je, da se bo 
gradnja nove osnovne šole v Majšperku pričela v letu 2003. Za 
gradnjo bo država zagotovila 60 % sredstev, 40 % sredstev pa bo 
morala pokriti Občina Majšperk. V lokalnem odboru Stranke
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mladih Slovenije Majšperk smo ponosni, da smo po štirih mese
cih, odkar smo lokalni odbor ustanovili, bili prvi, ki smo začeli 
z dobrodelno akcijo za čimprejšnjo gradnjo nove osnovne šole.

Izkupiček, ki smo ga zbrali z dobrodelno prireditvijo in z več 
kot tridesetimi donatorji v višini 202.000,00 tolarjev, smo v 
celoti namenili za gradnjo nove osnovne šole v Majšperku in 
denar je že na računu, kjer se že zbirajo sredstva za gradnjo 
nove osnovne šole v Majšperku. Prejeli pa smo tudi umetniško 
sliko v vrednosti 40.000,00 tolarjev, ki pa jo nameravamo pro
dati z licitacijo, da bi celoten izkupiček še povečali. Znesek 
zbranega denarja bomo člani lokalnega odbora Stranke mladih 
Slovenije Majšperk vklesali v marmorno ploščo, ki jo bomo sve
čano predali po lokalnih volitvah novoizvoljenemu županu.

Vsem članom, še posebej pa tistim, ki so nas kakorkoli pod
prli, smo člani lokalnega odbora Stranke mladih Slovenije 
Majšperk pripravili kulturno - zabavni program in se jim na ta 
način zahvalili za podporo. Nastopili so člani ansambla Mladi 
frajerji, ki jih je posebej za to priložnost izbral in z njimi 
zaigral predsednik lokalnega odbora Stranke mladih Slovenije 
Majšperk, Dragan Lorber. Nastopili so tudi: moški pevski zbor 
DPD Svoboda iz Majšperka, Dramska sekcija DPD Svoboda iz 
Majšperka, mešani pevski zbor Kulturno umetniškega društva 
Majšperk, oktet moškega pevskega zbora Kulturnega društva 
Skorba, ženski pevski zbor iz Žetal in folklorna skupina 
Rožmarin iz Dolene. Zelo presenečeni pa smo bili, da se naše-

Na dobrodelni prireditvi je zaplesala tudi Folklorna skupina Rožmarin 
iz Dolene pod vodstvom Frančke Petrovič.

mu vabilu za sodelovanje na prireditvi niso odzvali učenci 
Osnovne šole Majšperk.

Ob koncu smo vsi nastopajoči, skupaj z vsemi obiskovalci 
prireditve, zapeli skupno pesem in zaključili z mislijo upanja, 
da bi naslednje leto iz palet cigla že nastal zid nove osnovne 
šole v Majšperku.

Predsednik LO SMS Majšperk, Dragan Lorber

prireditvenem šotoru se 
je ob letošnjem občin

skem prazniku v petek zvečer od
vijala prireditev pod naslovom: 
“VEČER ŠPORTA, GLASBE IN 
ZABAVE’’.

Mlada glasbenika Slavko in Darko Bedenik.

Športni del večera je obsegal podeli
tev priznanj, medalj in pokalov.

Skozi šestnajst dnevno praznovanje 
6. občinskega praznika se je zvrstilo ve
liko športnih tekmovanj. Od tistih re
snih: nogomet, košarka, odbojka, tek,...; 
do tistih zelo zabavnih, kot so Igre brez 
meja. Ekipe in posamezniki, ki so z 
veliko truda, volje in energije dosegali 
najboljše rezultate, so bili ta večer 
nagrajeni.

Glasba nas je spremljala skozi ve
čer. Na vsaki prireditvi nas najbolj raz
veseli, razvedri in spoprijatelji ravno 
glasba. Ta večer smo se vrteli ob zvokih 
dua DDV, ki je igral do jutranjih ur.

Predstavila pa sta se nam tudi dva 
mlada glasbenika, brata Slavko in Darko 
Bedenik s Kupčinjega Vrha. Navdušila 
sta občinstvo ter požela velik aplavz.

Zabavne igre - “Haloški grof 2002”.
Letošnje leto so se v zabavnih igrah 
pomerili najprej moški, ko so pili špri
carje, nato pa so tekmovali še v igri lom
ljenja rok. Tistim, ki so se prebili skozi 
prvo polovico tekmovanja, so nato po
magale njihove partnerke. Tekmovali so

Flaloški grof in "njegova" grofica.

na posebnem poligonu, kjer so skakali z 
vrečo in na cilj morali prinesti cela kurja 
jajca. Smeha ni manjkalo tudi v finalni 
igri, ko sta morala moška s puto na 
hrbtu loviti breskvice, ki so jih metale

(Nadaljevanje na naslednji strani)
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njune partnerke. Dobra volja, moč in iznajdljivost odlikujejo 
tudi letošnjega HALOŠKEGA GROFA, Smilja Prevolšek s svojo 
grofico Metko Kolar.

Utrinek iz tekmovanja za Haloškega grofa 2002.

Letošnji naziv iger je bil "ŠE..... EN ŠPRICAR".

Organizator prireditve KUD Majšperk je novemu haloške
mu grofu podaril prelepo leseno puto ter nagrado sponzorja 
gostilne DOLINCA Marčič. Nato pa oba oblekel še v majico z 
geslom letošnjega tekmovanja: “ŠE...... EN ŠPRICAR”.

Lidija Bezjak

Slavnostna potrditev dobitnikov priznanj in plakete

I petek, 13. septembra, so 
_Ay se svetniki Občinskega 

sveta Občine Majšperk zbrali v 
sejni sobi Občine Majšperk. Na 
svečani seji so na podlagi sklepa 
Komisije za priznanja in odliko
vanja potrdili tri dobitnike pri
znanj in enega dobitnika plakete 
Občine Majšperk.

Župan Občine Majšperk je sprva 
vse prisotne lepo pozdravil. Po bese
dah župana so se svetniki sestali na 6 
rednih sejah, 1 izredni seji in 3 kore
spondenčnih sejah, kjer so sprejeli dva 
odloka, tri spremembe odlokov, sklep 
o javni razgrnitvi družbenega plan ter 
različni sklepi, soglasja, mnenja in 
pravila, ki so pomembni za delovanje 
občinske uprave.

Župan Občine Majšperk, Franc 
Bezjak, je zadovoljen z delom, ki smo 
ga izvedli s skupnimi močmi. Nato je 
svečano razglasil, da so letošnji dobit
niki priznanj in plakete naslednji:

• LOVSKA DRUŽINA “DRAVINJA” 
MAJŠPERK, kateri se podeli plake
ta za 80 let uspešnega dela v lovstvu

ter v ohranjanju in varovanju nara
vnega okolja

• PAVLINA ČAČIČ, kateri se podeli 
priznanje za velike zasluge pri delu 
na humanitarnem področju

• ANTON FAKIN, kateremu se podeli 
priznanje za večletno delo v 
Društvu upokojencev Majšperk

• PODJETJE LITOŽ d.o.o. STOPER
CE, kateremu se podeli priznanje za

prispevek k razvoju na področju 
gospodarstva in turizma v Občini 
Majšperk.

Svečano sejo občinskega sveta so 
popestrile Branka, Franja in Marija s 
svojim petjem ob spremljavi na kitaro, 
vsi skupaj pa smo nazdravili s 
kozarcem vina in tako “potrdili” dobit
nike priznanj in plakete.

Nataša Mohorko

Svetniki so se zbrali na svečani seji in svečano potrdili dobitnike priznanj in dobitnika plakete.
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j udje smo iz različnega 
testa, imamo različne po

glede tul svet, različne želje in 
navade, živimo pa v istem kraju, 
kar nas povezuje in združuje v 
skupnost. In ko smo združeni, 
smo močni, torej “SKUPAJ SMO 
MOČNEJŠI”.

To geslo nas je vodilo skozi 6. občin
ski praznik občine Majšperk in osrednjo 
prireditev, ki smo jo kot zaključek 
praznovanja pripravili v nedeljo, 15. sep- 

_ tembra, s pričetkom ob 15. uri. V prire- 
ditveni šotor je najprej vkorakala povor
ka, ki so jo vodili praporščaki s svojimi 
praporji, nato so se zvrstili vsi pred
stavniki gradbenih odborov, ki so bili 
zadolženi za investicije vseh osmih let, 
kar obstaja naša občina, sledili so jim 
predstavniki društev in predstavniki 
verskih skupnosti. Za njimi so Danijela 
in Branko Potočnik, Ivanka Galun in 
Anton Predikaka slavnosno pripeljali 
zastavo občine Majšperk. Povorko pa so 
zaključili delavci občinske uprave in pa 
hrbtenica občine, župan, Franc Bezjak. 
To dogajanje je s koračnicami spremljala 
godba na pihala iz Markove, ki je 
zaigrala tudi himno ob dvigu zastave.

Ta dan ni manjkal tudi pester kultur
ni program. Pripravili smo ga v Kul- 
turno-umetniškem društvu Majšperk.

^^Hoteli smo vključiti čim več društev, saj 
smo samo tako lahko uresničili geslo: 
“SKUPAJ SMO MOČNEJŠI.” Zarajali so 
otroci iz vrtca Majšperk, Ljudske 
pevke iz Sestrž in iz Stoperc so nam

zapele po eno domačo, predstavila sta se 
učenca iz OŠ Majšperk ter nam zai
grala, Sabrina Cep na violino in Rok 
Strižič na kitaro. Slišali smo tudi pevska 
zbora, Moški pevski zbor DPD Svoboda 
Majšperk z dvema pesmima iz njihove 
zbirke in Mešani pevski zbor sv. 
Miklavža iz Majšperka.

Pred mikrofon je stopil še župan, 
Franc Bezjak in čestital občanom 
občine Majšperk ter naštel investicije, ki 
so se zvrstile skozi leto. Največ zani
manja in močan aplavz pa je vzbudilo 
odkritje idejnega načrta za gradnjo nove 
osnovne šole. Navdušenja ni skrival niti 
ravnatelj Osnovne šole Majšperk, 
Rajko Jurgec, ki se je vsem zahvalil in

hkrati prosil za podporo in razumevanje 
pri nadaljnjem delu. Oglasil se je tudi 
župan občine Žetale in poslanec, 
Anton Butolen in v imenu vseh gostov 
čestital občanom občine Majšperk.

Kot vrhunec prireditve pa smo 
počastili ljudi, ki so v preteklem času 
naredili obilo dobrega, olepšali naš kraj 
in se trudili delati za skupnost. Oni 
vedo, da smo lahko le skupaj močnejši. 
V zahvalo za vse njihove zasluge smo 
jim podelili priznanja in plaketo občine 
Majšperk. Priznanja občine Majšperk so 
prejeli: Pavlina Čačič, Anton Fakin in 
Podjetje Litož d.o.o. Stoperce ter ustno 
priznanje župana Marijan Jus. Plaketo

(Nadaljevanje na naslednji strani)

Prihod zastave v prireditveni prostor. Vsi prisotni so dobili brezplačno malico.
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občine Majšperk pa je ob 80-letnici uspešnega dela prejela
Lovska družina “Dravinja” Majšperk.

Preden pa smo slovesnost zaključili in vse občane pogostili 
z golažem, sta deklici v šotor pripeljali še sodček vina, ki ga je 
župan napolnil z žlahtno kapljico, kmečke žene iz Stoperc, 
Ptujske Gore in Majšperka pa so nam postregle s pripravlje
nimi dobrotami. Tako smo se okrepčali, da bomo lahko sku
paj, polni moči, krenili novim izzivom naproti.

“En hribček bom kupil...”, je ob koncu zazvenelo iz grl 
vseh pevk in pevcev in vseh občanov, ki smo s to pesmijo in 
pa s kozarčkom rujnega nazdravili občini Majšperk ob 
njenem šestem prazniku.

B.L.

Obrazložitve
PAVLINA CACIC - prejela PRIZNANJE občine
Majšperk za velike zasluge pri delu na humanitarnem 
področju.

Pavlina ČAČIČ je rojena, 26.05.1943 v Lešju, kjer živi tudi 
danes. Svoje delo je začela na pošti v Majšperku, nadaljevala na 
pošti v Mariboru kot informatorka. Pozneje je 9 let delala v 
Nemčiji, kjer se je srečala z Ivanom, se poročila in vrnila v 
Maribor na delo v podjetje Kristal. Leta 1990 pa se je ponovno 
preselila v svojo rodno vas in se leto za tem upokojila.

Od takrat jo poznamo kot dobro, razumevajočo, delovno, 
nesebično in vedno pripravljeno pomagati sosedu, krajanu, 
občanu ali drugim, ki so pomoči potrebni.

Vsa ta leta aktivno dela tudi v Župnijski karitas Majšperk in 
sodeluje pri vsaki akciji, pa naj bo to zbiranje sredstev, obiskovanje 
pomoči potrebnih, predvsem pa je vodila že več humanitarnih akcij. 
Težko je našteti vse aktivnosti, pa naj omenimo le nekaj večjih.

Pri zbiranju de
narnih sredstev za 
izgradnjo hiše pri 
Kristini Kolar je obi
skala kar 465 go
spodinjstev, pri če
mer ji je vneto po
magala Anica Ver
denik. Vodila je ce
lotno akcijo izgra
dnje, skrbela za or
ganizacijo dela, fi
nančno konstruk
cijo in potrebno na
bavo materiala. S 
pomočjo Nedeljske
ga dnevnika in nji
hove rubrike “IS
KRICA” je iz celotne 
Slovenije zbrala fi
nančno pomoč do- 

Pavlina Čačič ob prevzemu priznanja brih ljudi.

1)01!
MA

Njene pomoči je bila deležna tudi družina Alojzije Korez iz 
Bolfenka, kjer je pomagala pri urejanju lastništva, pridobivanju grad
bene dokumentacije, zagotovitvi elektrike, vode in pri izgradnji hiše.

Aktivnosti Pavle Čačič dobro pozna tudi Mojca Stojnšek s 
Kupčinjega Vrha, saj je z njeno pomočjo dobila novo sobo in stvari, 
ki jih je potrebovala. Prav tako pa je Pavlina Čačič pooblaščenka za 
razpolaganje denarnih sredstev za Mojco, ki so pridobljena preko 
botrstva.

Delež “ISKRICE” je bil aktiviran tudi pri Galunovih v Stari Grabi za 
ureditev kopalnice in drugih bivalnih prostorov.

Letošnja velika akcija je bila namenjena slepemu invalidu, 
Maksiju Kolar, iz Zg.Sveče, kjer je bilo poskrbljeno: za novo kopalni
co z opremo, vodovod, kanalizacijo in druge nujne potrebščine.

Pri svojem humanitarnem delu je skupaj z Jožico obiskala mnogo 
ljudi, ki so se razveselili oblek, obutve in drugih stvari. Vse to je 
Pavlina Čačič lahko uresničila ob razumevajočem možu Ivanu, ki ji 
vedno stoji ob strani in pomaga pri težjih delih.

ANTON FAKIN - prejel PRIZNANJE občine
Majšperk za večletno aktivno delo v Društvu upokojencev 
Majšperk.

Anton Fakin se je rodil, 15.01.1923 in stanuje na Bregu 47 v 
Majšperku. Po sedanjem statusu je upokojenec. Sicer pa je bil 
Anton Fakin vso svojo delovno dobo zaposlen v Tovarni volnenih 
izdelkov Majšperk. V delovnem procesu so mu bila zaupana tudi 
zelo odgovorna dela in naloge. Zaradi pridobljenega znanja pred
vsem pa pravilnega odnosa do dela in vodenja, je leta 1950 postal 
mojster svojega poklica. Pri ljudeh je veljal predvsem za poštene
ga in delovnega sodelavca in imel veliko podporo sodelavcev pri 
svojem delu. Po 22 letih dela mu je bilo vse do odhoda v pokoj 
zaupano vodenje skladišča gotovih izdelkov.

Anton Fakin ob prevzemu priznanja.

Anton Fakin pa je bil aktiven tudi na drugih področjih. Več 
mandatnih dob je bil član organov vodenja podjetja, član raz
ličnih komisij, ki so bile ustanovljene v sklopu podjetja in dva 
mandata tudi predsednik delavskega sveta. Njegove aktivnosti v 
okviru podjetju so se končale leta 1983, ko se je upokojil.

Po upokojitvi se je včlanil v Društvo upokojencev Majšperk, 
kjer je ravno tako želel s svojim pozitivnim odnosom do dela in 
ljudi prispevati svoj delež za boljše življenje, predvsem pa skrbi 
za druženje upokojencev. Udeleževal se je različnih akcij in 
prireditev, jih pomagal organizirati in bil vedno pripravljen poma
gati tistim, ki so pomoč potrebovali. Tako mu je bilo zaupano tudi 
delo predsednika nadzornega odbora v Društvu upokojencev 
Majšperk, kjer še vedno aktivno deluje.
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PODJETJE LITOŽ d.o.o. STOPERCE
- prejelo PRIZNANJE občine Majšperk za prispevek k razvoju 
na področja gospodarstva in turizma v Občini Majšperk

Podjetje LITOŽ d.o.o., s sedežem v Stopercah, je ustanovil last
nik Marjan Korže novembra leta 1991, ko je z dvema zaposlenima 
pričel z dejavnostjo bifeja in trgovine z mešanim blagom. Zaradi 
potreb in povpraševanja je v letu 1994 dejavnost razširil še z kmetij- 
sko-gradbenim materialom in tako dodatno zaposlil še dva delav
ca. Svojo poslovno priložnost je videl tudi na področju vulkanizer- 
stva in čevljarstva. Tako je v letu 1995 ustanovil še PE Majšperk - 
Breg in s to dejavnostjo povečal število zaposlenih na pet delavcev.

Vsak, ki pozna 
Marjana Koržeta, ve, 
da je deloven človek, 
človek z veliko ener
gije, vedno priprav
ljen pomagati, pred
vsem pa vedno poln 
načrtov za prihod
nost. Tako se je v 
letu 2001 podal tudi 
na področje turizma 
in ustvaril čudovito 
oazo miru, “Zeleno 
dolino”. V tem koti
čku Stoperc lahko 
200 obiskovalcem 
ponudi zraven vzor
no urejene okolice 
in ambienta tudi po
sebno vrsto hrane in 
pijačo. Z uresničitvi
jo tega projekta nje
govo podjetje danes 
zaposluje 7 ljudi in 
vsi prihajajo iz naših 
krajev.

Ves čas svojega delovanja skrbi tudi za kraj Stoperce in dru
žabno življenje v njem, saj skoraj ni prireditve, kjer ne bi sodeloval 
kot sponzor in na ta način pomaga, da je življenje v teh krajih lažje.

Prav gotovo se razvoj podjetja Litož d.o.o., ki je lani praznovalo 
tudi 10 let svojega obstoja, še ni ustavil, saj ima Marjan Korže skupaj 
s svojo družino in zaposlenimi velike načrte tudi za prihodnost.

LOVSKA DRUŽINA “DRAVINJA”
MAJŠPERK - prejela PLAKETO za 80 letno aktivno 
delo na področju lovstva ter za prispevek pri ohranjanju in 
varovanju naravnega okolja

Predhodnik Lovske družine “Dravinja” Majšperk je bil Lovski 
klub Ptujska Gora, ki ga je ustanovila skupina zavednih domačinov 
že v letu 1922 z namenom, da pričnejo sami gospodariti s prosto 
živečo divjadjo. Naslednje leto pa je bil ustanovljen Lovski klub 
Majšperk. Oba kluba sta se kasneje združila in tako je nastala 
Lovska družina “Dravinja” Majšperk.

Lovska družina “Dravinja” Majšperk spada med zelo ozek krog 
najstarejših lovskih družin. V vseh teh osmih desetletjih so člani 
lovske družine uspešno gospodarili z divjadjo v lovišču. Še pose
bej moramo ob tem izpostaviti skrb lovcev za ohranjanje tistih 
vrst divjadi, ki so bile z uvedbo intenzivnega kmetijstva ter z 
nestrokovnimi posegi v naravno okolje najbolj ogrožene. Tukaj 
izpostavljamo predvsem skrb za ohranjanje treh najbolj ogrože
nih vrst; to so jerebica, fazan in poljski zajec.

Marjan Korže, lastnik podjetja LITOŽ d.o.o., 
ob prevzemu priznanja.

Danes Lovska družina “Dravinja” Majšperk gospodari z lovi
ščem, ki obsega 7500 hektarjev, od tega znaša čista lovna površi
na 5400 hektarjev. V lovski družini je 63 članov, ki sami obdelu
jejo 5 hektarjev njiv, na katerih pridelujejo koruzo za redno zim
sko in letno krmljenje divjadi.

Člani lovske družine so si v preteklosti zgradili lep lovski dom v 
Stanečki vasi 28. V sklopu doma imajo urejeno hladilnico, ki izpol
njuje vse sanitarno tehnične predpise za ohlajanje uplenjene divjadi.

Plaketo Občine Majšperk prevzel Rajko Bogme.

Pomembno je poudariti vlogo lovske družine na področju 
varovanja naravnega okolja. V preteklih letih so člani lovske dru
žine organizirali več čistilnih akcij, k sodelovanju pa so povabili 
učence in kolektiv Osnovne šole Majšperk ter člane Ribiške 
družine Majšperk. Na teh čistilnih akcijah so udeleženci zbrali 
preko 450 m3 odpadkov, ki so naravnemu okolju še posebej 
nevarni. Odvoz teh odpadkov je sofinancirala Občina Majšperk.

Ob vsem navedenem pa je potrebno izpostaviti prijateljske 
odnose, ki jih lovci te družine gojijo z lovci Lovske družine Stoperce, 
saj organizirajo vsakoletni skupni lov in se družijo ob martinovanju.

Poslanca Tisovic in Drobnič 
o gospodarstvo v Majšperku

V petek, 13. 09. 2002 ob 10. uri sta obiskala občino po
slanca N.Si, Marija Tisovic in mag. Janez Drobnič. Sprva 
sta se sestala z županom občine, ki jima je predstavil Občino 
Majšperk, probleme in razvojne načrte ter ju zaprosil za 
pomoč pri prizadevanjih za pridobitev državnih sredstev in 
vključitev občinskih investicij v državni proračun.

Pri predstavitvi problematike ohranjanja delovnih mest 
Obrata Planika v Majšperku sta sodelovali Majda Planinc in 
Jožica Šeliga, ki sta predstavili tudi stanje v Planiki.

Nato je župan z poslancema obiskali tudi Tovarno vol
nenih izdelkov v Majšperku, kjer je prizadevanja v podjetju 
predstavila direktorica Hermina Križovnik. Nato pa je sledil 
ogled proizvodnje.

Iz razgovora je bilo tudi jasno vidno, da je poslanec 
mag. Janez Drobnič problematiko teh podjetij poznal že od 
prej od svojega predhodnega dela na ministrstvu.

Namen obiska je bil predstaviti poslancema prizadeva
nja občine za ohranjanje delovnih mest in seznanitev z de
janskim stanjem ter njihovo posredovanje v okviru njihovih 
pristojnosti.

Občinska uprava
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50 fef prehitro mine
misel bi nam lahko povedala tudi zlato- 

(T) poročenca Marija in Jožef Predikaka iz Do- 
klec. Leta 1952, natančneje 4.oktobra, sta namreč 
v Majšperku sklenila zakonsko zvezo. Že takrat 
sta se odločila, da bosta od sklenitve zakonske 
zveze nosila skupni priimek PREDIKAKA.

Petdeset let skupnega življenja ni malo, pa vendar ljubezen 
še ostaja, kot sta nam povedala naša zlatoporočenca. Leta 
minevajo. Mladost odhaja. Če se zagledaš v njune oči, opaziš 
medsebojno naklonjenost in ljubezen. 5. oktobra sta se 
ponovno odločila, da obnovita pred petdesetimi leti sklenjeno 
zakonsko zvezo, tokrat z drugimi svati.

Zlatoporočenka Marija, domačini jo kličejo “Micka”, se je 
rodila 13. januarja 1930 v Apačah. Mladostne dni je preživlja
la še s tremi brati, od katerih je eden že umrl in s tremi sestra
mi. Osnovno šolo je obiskovala v Lovrencu. V letu 1951 je bila 
zaposlena v podjetju GRADIS, kjer je opravljala težka gradbe
na dela na gradbiščih. Od sklenitve zakonske zveze z Jožefom 
je prenehala s službovanjem in se je posvetila domačim opra
vilom in seveda družini. Zlatoporočenka pa tudi pove, da je 
večino časa doma, saj skrbi za gospodinjstvo in skrbi za 
hčerko Ivanko.

Zlatoporočenec Jožef, domačini ga kličejo “Joža”, se je 
rodil 24. aprila 1933 v Doklecah. Dneve svoje mladosti je

preživljal s sestro. Šolska leta pa je preživljal v osnovni šoli na 
Ptujski Gori. Po vrnitvi iz služenja vojaškega roka, ki ga je 
služil kar dve leti, je dobil zaposlitev v takratnem TGA v 
Kidričevem. Izučil se je za elektrolizerja, kasneje pa je tudi 
opravljal to delo.

Po sklenitvi zakonske zveze sta si uredila dom v Doklecah 
16, kjer še danes živita. V zakonu so se jima rodili štirje otro
ci, in sicer sinova Miran in Jože ter hčerka Ivanka in Danica, ki 
je umrla. Kljub temu, da sta posvečala več časa hčerki Ivanki, 
za katero še danes skrbita, saj se je rodila kot invalid, sta 
vedno našla čas tudi za skupne družinske pogovore.

Jesen življenja jima sedaj krajšata in seveda tudi lepšata 
dva vnuka: Peter in Sandi ter vnukinja Andreja.

Nataša Mohorko

Naših 40 let____
lem, da nimate veliko časa, pa vendar, 
[ vzemite si čas za skupno srečanje ob 40. 

obletnici valete. ” Tako je bilo zapisano na našem 
vabilu. Vzeli smo si čas in se 21. septembra 2002 
zbrali pred OŠ Majšperk sošolci, ki smo zaključili 
svoje osnovnošolsko šolanje pred štiridesetimi leti.

Zbralo se nas je trideset. Nekateri so bili opravičeno odso
tni, drugi pa so, kot v vseh šolah učenci, “špricali”. Veseli smo 
bili, da so se našemu vabilu odzvali naši nekdanji učitelji: 
Ruža Klarič, Vera Planinc in Borut Predan. Po prvem prepo
znavanju in pozdravljanju smo krenili v šolo. Tu nas je pri
jazno sprejela pomočnica ravnatelja, Zinka Pintar. Po pri
srčnem pozdravu smo si ogledali šolo. Za nekatere je M to 
prvi ogled šole po 40-ih letih. V razredu, kjer smo se po valeti 
razšli, smo posedli in obujali spomine na šolske dni.

Srečanje smo nadaljevali na gradu Štatenberg. Za vesel 
začetek so poskrbeli makolski vinogradniki v kleti gradu. V 
veselem in prijetnem razpoloženju smo ostali do jutranjih ur. 
Ob slovesu smo si obljubili, da se čez pet let zopet srečamo.

Za uspešno organizacijo srečanja se zahvaljujemo sošolcu 
Ivanu Varžiču.

sošolka Stanka

Vsem občanom in bralcem časopisa »DOBRE MARNJE« spo
ročamo, da lahko oddajo članke za naslednjo številko časo
pisa na občinskem uradu Občine Majšperk do 15. 11. 2002.
Sprejemamo pa tudi reklamne oglase.

DOBRE MARNJE
je glasilo Občine Majšperk, ki je tudi izdajatelj glasilo.
NASLOV: Občina Majšperk, Majšperk 32, telefon 02/79 50 830 in fox 02/794 42 21. 
UREDNIŠKI ODBOR: Jože Trantuio, Jože Rakovec, Anica Rejec, Katarina Klep-Černejšek, Natašo 
Mohorko
LEKTOR: Marija Krušič
UREJANJE IN TISK: Tiskarna Viljem Polajžer s.p. Ptuj.
NAKLADA: 1500 izvodov
Lokalno informativno glasilo DOBRE MARNJE dobi vsako gospodinjstvo brezplačno, za katerega 
izdajatelj plačuje 8,5% DDV (Uradni list RS št. 89/98).


